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ÇTSO Yönet�m Kurulu esk� 
başkanı Bülend Eng�n 

dönem�nde ded� k�; “Oda 
yönet�m�ndek�ler huzur 
hakkı alıyormuş 
aldırtmam. Oda 
yönet�m�ndek�ler 
yurt�ç�/yurtdışı 

fuarlara/gez�lere hatta 
to plantılara g�derken odanın 

bütçes�n� kullanıyormuş kullandırtmam…” ded�. 
Ded�ğ�n� de yaptı onun dönem�nde b�r kuruş para 
böyle �şler �ç�n harcanmadı. Eng�n sonrasında �se bu 
durum ters�ne döndü. Bakın son örneğ�ne… 
Oda a�datını ödemekte güçlük çeken, �flas noktasına 
gelm�ş onca �şletme varken ÇTSO yönet�m kurulu ve 
mecl�s üyeler�n�n tamamına yakını adeta Kıbrıs'a 
çıkarma yaptı. Çok b�r şey değ�l oda bütçes�nden 200 
b�n l�racık harcandı! 
K�mse bu parayı neden harcadınız d�ye hesap soramaz 

çünkü her şey yasaldı. Yasaldı fakat et�k değ�ld�… 
Efend�m bütün odalar böyle yapmıştı. Yapsınlar “b�z 
bu parayı kend� ceb�m�zden ödeyeceğ�z” ded�n�z de 
yasalar mı engel oldu! Hatta den�lseyd� k� “değerl� 
mecl�s üyeler�m�z bu gez� 200 b�n l�ra tutuyor. B�z bu 
parayı �ht�yaç sah�b� öğrenc�lere dağıtalım. S�z�n de 
böyle b�r karara evet demen�z çok kıymetl�.” Em�n�m 
k� bu karara da mecl�s üyeler� evet derd�… 

Kerem İriç yazdı; Sayfa 2

ÇTSO'dan Üyelerine 200 Bin Liralık Sürpriz

Belki Biraz Fazla Enerji Sarf Edeceğiz, Belki Biraz Canımız Sıkılacak Ama 

EMİN OLUN MUTLAKA HEDEFLERİMİZE ULAŞACAĞIZ!
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Lâpseki 
ilçesinde düzenlenen 1915 Çanakkale Köprüsü Son 
Tabliye Montaj Töreni'nde konuştu.

Gelecek yılın en geç 18 Mart'ında, Çanakkale Deniz Zaferi'nin yıl 
dönümünde köprüyü ve Malkara'ya kadar uzanan 101 kilometrelik 
otoyolu hizmete açacaklarını bildiren Erdoğan, "Yatırım tutarı 2,5 milyar 
avro olan inşasına 2017 yılında başlanan bu otoyol ve köprü projesini 
yap-işlet-devret modeliyle hayata geçiriyoruz. Köprünün hizmete 
girmesiyle bugüne kadar sık sık sis ve olumsuz hava şartları sebebiyle 
kesintiye uğrayan Çanakkale Boğazı geçiş trafiği, hiçbir engele 
takılmadan yapılacak bir seyahatle 6 dakikaya inecek." dedi. Son 
dönemdeki ekonomi temelli tartışmalar konusunda da 
konuşan Erdoğan, "Her ne kadar birileri Türkiye söz 
konusu olduğunda uluslararası ticaretin kurallarını 
değiştiriyor, çifte standartta sınır 
tanımıyor olsa da biz 'zor oyunu 
bozar' diyerek, tüm bu engelleri 
aşacak güce ve kararlılığa sahibiz. 
Belki biraz vakit kaybedeceğiz, 
belki biraz fazla enerji sarf 
edeceğiz, belki biraz canımız 
sıkılacak ama emin olun mutlaka 
hedeflerimize ulaşacağız." 
değerlendirmesini yaptı.

ÇANAKKALE MARKASINI 
DUBAİ'DE TANITTILAR

Alkışlar Bu Kadın Girişimcilere 

Dubai'de düzenlenen Türkiye'den 40 firmanın yer aldığı 
Yummex Middle East 2021 şekerleme, tatlı, atıştırmalık 
ürünler fuarında Çanakkale de temsil edildi. Fast 
Company Türkiye Dergisi tarafından Türkiye'nin kadın 
girişimcileri arasından 100 kişiden 42. olan Tatlan 
Helva'nın kurucusu Bahar Yurt ve Şerize Hatun 
markası kurucusu Gülsüm Üstün Çanakkale ürünlerini 
uluslararası fuarda tanıttılar.  

“Gübredek� fiyat artışlarının önüne geç�lmel�”
Çanakkale Ziraat Odası 
Başkanı İsmail Kaya, gübre 
fiyatlarındaki üreticiyi 
tedirgin eden yükselişin bir 
an önce önüne geçilmesi 
adına mutlaka adımlar 
atılması gerektiğine dikkat 
çekerek, üreticiyi 
rahatlatacak olumlu 
söylem ve eylemler 
geliştirilmesini istedi.

İŞKUR İl Müdürü 
Mehmet Uğur Yavuz, 
kurum faaliyetleri ile 
ilgili genel bir 
değerlendirme yaptı. 
Yavuz, “Geçtiğimiz 
dönemde 9 bin 381 açık 
iş ilanı aldık. 17 bin 23 
bireysel görüşme, 6 bin 
802 işyeri ziyareti 
gerçekleştirdik.  
Bunlardan bin 262'sini 
işbirliğine çevirdik; 6 bin 
205 kişiyi de işe 
yerleştirdik.” dedi.  

6 BİN KİŞİYİ 
İŞE YERLEŞTİRDİK

Randevu Almadan 
Rastgele Atılan 
Atıklar İçin Cezai 
İşlem Uygulanacak!

“İlimiz Tarıma Dayalı Sanayisiyle, 
İhracatıyla, Metropol Olmaya Aday”
Çanakkale'nin laboratuar altyapısının iyileştirilmesine ve 
etkin kullanımına ilişkin olarak Ticaret Borsası ev 
sahipliğinde istişare toplantısı düzenlendi. Çanakkale'nin 
büyüyen ve gelişen bir şehir olduğunu belirten Başkan 
Kaya Üzen, “İlimiz tarıma dayalı sanayisiyle, ihracatıyla, 
metropol olmaya aday bir şehir. Ticaret yapan bir iş adamı 
için sanayici için hep beraber nasıl il genelinde çalışma 
yaparız, laboratuvarlarımızı nasıl verimli bir şekilde 
kullanılmalarını sağlarız derdindeyiz” ifadelerini kullandı. 
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Yazı 2 bölümden oluşuyor. 
“Aman çok uzun okuyamam” 
dersen�z �k�nc� bölümden 
başlayın sonra nasıl olsa �lk 
bölümü de okumak 
�steyeceks�n�z. Yazıyı sosyal 
medya hesaplarınızdan 
paylaşmayın, beğenmey�n. B�r 

ortamda konuşulursa “aaaa öyle m� h�ç haber�m yok” 
dey�n. Çünkü her fırsatta “basın b�z� eleşt�rmel� k� 
eks�kler�m�z� görel�m d�yen” “demokrat, özgürlükçü, 
sam�m�” k�ş�ler�n küçücük b�r eleşt�r�ye dah� 
tahammülü olmadığını görür ve hedef olursunuz!

Hadi başlayalım
İÇDAŞ'ın genel müdür Bülend Eng�n d�ye b�r adam vardı. 
İk� dönem ÇTSO başkanlığı yaptı, çok adamlığını gördü 
bu memleket. Şehre adeta b�r kültür kazandırdı ded� k�; 
“Burada kazanan buraya harcayacak.” İÇDAŞ'ın 
bütün �mkanlarını şeh�r �ç�n kullandı onun dönem�nde her 
yerde İÇDAŞ'ın katkılarıyla tabelasını gördük. 
Çanakkale'de İÇDAŞ'a �ş yapmayan, para kazanmayan 
neredeyse k�mse kalmadı. Başı sıkışan kurum, STK, vakıf 
Eng�n'e “başkanım b�r el atın” d�ye r�cada bulundu 
h�çb�r�ne sırtını dönmed�. Gelen şahs� talepler� �se her 
zaman kend� ceb�nden finanse ett� ve sıkı sıkı temb�hled�; 
“Kardeş sen �ş�n� çöz el�m�zden ne gel�rse yapmak 
boynumuzun borcudur. Bu memlekette b�r k�ş�ye �ş/aş 
veren b�z�m başımızın tacıdır. Ama bu durumu k�mseyle 
paylaşma �y�l�ğ�n g�zl� olanı makbuldür. B�r “Allah razı 
olsun” demen b�z�m �ç�n en büyük teşekkürdür.” 
“İy�l�ğ�n g�zl� olanı makbuldür” d�yen Bülend Eng�n b�r 
şey� �se hep göstere göstere yaptı. Ney m�yd� o ded� k�; 
“Oda yönet�m�ndek�ler huzur hakkı alıyormuş 
aldırtmam. Oda yönet�m�ndek�ler yurt�ç�/yurtdışı 
fuarlara/gez�lere hatta toplantılara g�derken odanın 
bütçes�n� kullanıyormuş kullandırtmam…” ded�. 
Ded�ğ�n� de yaptı onun dönem�nde b�r kuruş para böyle 
�şler �ç�n harcanmadı. Oralara harcanan paraları ne m� 
yaptı? Üzer�ne kend� �mkanları da kullanarak çok büyük 
paralar koydu ve şehr�n en prest�jl� b�nası olan, bütün 
kurumların kullanab�leceğ� �ç�nde konferans ve etk�nl�k 
salonlarının da olduğu Çanakkale T�caret ve Sanay� Odası 
Kongre Fuar Merkez�n� kazandırdı. ÇTSO onun 
dönem�nde Avrupa B�rl�ğ� standartlarında h�zmet veren, 
akred�te ed�len �lk odalardan b�r�s� oldu. 
Odanın şehr�n göbeğ�nde boş duran araz�s�ne “b�z �ş 
�nsanıyız böyles� b�r yer�n boş durması adı t�caret 
odası olan kuruma yakışır mı” ded� ve oraya 6 ayda çok 
güzel b�r b�na d�kt�. O bölgedek� en güzel, en kullanışlı 
b�na oldu �şyerler� hemen k�raya ver�ld�. “Oradan gelen 
k�ra gel�r�ne k�mse dokunmayacak. Bu gel�r şeh�rde 
okuyan �ht�yaç sah�b� öğrenc�lere harcanacak” ded� ve 
ded�ğ�n� yaptı.  Onca şey yaptı k� eğer heps�n�n tek tek 
yazarsam saylarca şey yazmam gerek�r. Yalnız şu kadarını 
söyleyey�m. Eğer o günün şartları �mkan verseyd� önü 
kes�lmeseyd� daha neler yapardı neler… 
Şunu söylemesem eks�k kalır. ÇTSO yen� b�nası o kadar 
güzel oldu k� boğazı gören en güzel güzel oda elbette k� 
yönet�m kurulu başkanı olan Bülend Eng�n'�n hakkıydı… 
Ama o ne yaptı personel�n çalıştığı odanın b�r köşes�ne, 
genel sekreter�n hemen yanı başına masasını koydu. Bu 
oda hep�m�ze yeter ded� ve ekled�; “Ben de buranın b�r 
çalışanıyım. Burası b�nlerce üyen�n makamı burada 
makam odası da makam koltuğu da olmaz. B�r sürü 
toplantı odası var eğer b�r toplantı olacaksa, m�safir 
ağılanacaksa orada ağırlarız”
Yaptı da yaptı yaptı da yaptı… ÇTSO'nun g�r�ş�ne b�r 
heykel�n� d�kselerd� k�mse neden d�kt� d�ye sormazdı. 
Yeter artık bu Bülend Eng�n güzellemes� d�yeb�l�rs�n�z, 
hemen b�t�r�yorum. Bülend Eng�n g�tt� önce yönet�m 
kurulu masası boğazı gören en güzel odaya taşındı ve 
başkana yakışır şek�lde teşr�fatı yapıldı. Bülend Eng�n, 
“da yönet�m�ndek�ler yurt�ç�/yurtdışı fuarlara/gez�lere 
hatta toplantılara g�derken odanın bütçes�n� 
kullanıyormuş kullandırtmam…” dem�şt� ya… O 
g�d�nce bu �lke de ç�ğnend� ve artık odanın bütçes� böyle 
�şler �ç�n rahatlıkla kullanılmaya başladı. Çok fazla örnek 
var ama sonuncusunu söyleyey�m. 

ÇTSO'dan Üyelerine 
200 Bin Liralık Sürpriz
TOBB, Kıbrıs'ta “l�derl�k eğ�t�m�” düzenled�. Yönet�m 
kurulu bu eğ�t�me katılmak �ç�n karar aldı ve kararı 
mecl�se get�rd� “Onlarca oda bu eğ�t�me katılacak 3 gün 
bu odalarla b�rl�kte olacağız, b�rl�kten d�rl�k doğar. B�z�m 
bu eğ�t�me katılmamız lazım çok öneml� den�ld�.” 
Haklıydılar da gerçekten böyles� b�r organ�zasyonda 
ÇTSO'nun olması fayda sağlardı. Hatta �steyen mecl�s 
üyeler� de b�ze katılab�l�r dend�. Herkes kafasında 
düşündü; “Kıbrıs'a uçakla g�deceks�n, otelde 
kalacaksın, y�y�p �çeceks�n b�r sürü masraf acaba nasıl 
yapsak.” Ve T�caret Odası “sürpr�z” ded�, “s�zden para 
falan �stem�yoruz, bütün masraflar odadan…” Öyle ya 
yönet�m zaten kararı almış, programı da allayıp pullamıştı. 
Mecl�s üyeler� de “adamlar zaten kararı almışlar” ded� 
ve “evet” ded�. Yönet�m de rahatlamıştı yarın öbür gün 
b�r şey d�yen olursa “kararı mecl�se onaylattık 
kardeş�m” der�z. 

Oda a�datını ödemekte güçlük çeken, �flas noktasına 
gelm�ş onca �şletme varken ÇTSO yönet�m kurulu ve 
mecl�s üyeler�n�n tamamına yakını adeta Kıbrıs'a çıkarma 
yaptı. Çok b�r şey değ�l oda bütçes�nden 200 b�n l�racık 

harcandı! 
K�mse bu parayı neden harcadınız d�ye hesap soramaz 
çünkü her şey yasaldı. Yasaldı fakat et�k değ�ld�… 
Efend�m bütün odalar böyle yapmıştı. Yapsınlar “b�z bu 
parayı kend� ceb�m�zden ödeyeceğ�z” ded�n�z de yasalar 
mı engel oldu! Hatta den�lseyd� k� “değerl� mecl�s 
üyeler�m�z bu gez� 200 b�n l�ra tutuyor. B�z bu parayı 
�ht�yaç sah�b� öğrenc�lere dağıtalım. S�z�n de böyle b�r 
karara evet demen�z çok kıymetl�.” Em�n�m k� bu karara 
da mecl�s üyeler� evet derd�… 

Neyse çok b�r şey demeye gerek yok. Afiyet olsun, 
bal/şeker olsun, Allah tekrarını nas�p ets�n. B�r dahak�ne 
ben� de götürün fotoğraflara baktım çok �y� olmamış, cep 
telefonuyla çek�l�nce ancak bu kadar oluyor. Ben 
profesyonel mak�nayla çeker�m hatıra kalır. Ama b�r daha 
k� programın tar�h�n� söylersen�z ş�md�den para 
b�r�kt�rey�m masrafları odaya ödetecek değ�l�z ya…
Not; “Programın Kıbrıs'ta yapılmasıyla alakalı tek kel�me 
eleşt�r�m yok. Kış dönem� ha Antalya ha Kıbrıs odalar d�p 
fiyat. Kıbrıs'ta yapılması çok daha �y� olmuş, programın 
sekretaryasını yapan Mers�n/S�l�fke T�caret Odası çok 
doğru b�r terc�h yapmış. Kıbrıs b�z�md�r son dönemde k� 
yaşananları da göz önüne alırsak çok �y� b�r terc�h 
yapılmış d�yeb�l�r�z.”

ÇTSO'dan Üyelerine 200 Bin Liralık Sürpriz

'Okullarda hizmetli personel 
eksikliği devam ediyor’

Eğitim Sen Çanakkale Şube Başkanı 
Yasin Hacımusalar okullarda 
hizmetli personel eksikliğinin 
sürdüğünü belirtti.
Okullardaki fiziki koşullar ile hijyen koşullarının 
yüz yüze eğitimin sürdürülebilir olması açısından 
büyük önemde olduğuna dikkat çeken 
Hacımusalar İşte Çanakkale Gazetesi'ne yaptığı 
açıklamada, “Bir an önce bu personel açığının 
giderilmesi ve kadrolu atamalarının yapılması 
gerekmektedir” dedi.
Okullar Pandemi sürecinde yüz yüze eğitimde 15 
Kasım 2021 tarihinde birinci dönem ara tatiline 
girmeye hazırlanırken değerlendirmelerde 
bulunan Eğitim Sen Çanakkale Şube Başkanı 

Yasin Hacımusalar, ''Personel eksikliği devam 
ediyor. Geçen yıl okullar Pandemi'den kaynaklı 
çoğu zaman tatil iken okul ve kurumlarda 2/ 3 
kişi yardımcı personel Toplum Yararına Destek 
Programı kapsamında İŞKUR tarafından 
görevlendirilmişti. Bu öğretim yılında birer kişi 
görevlendirilmiştir. Bu yıl tamamen yüz yüze 
eğitime geçilmiş, 35 /40 kişilik sınıflarda eğitim 
öğretim devam ederken, sürekli sınıfların 
havalandırılması ve daha çok temizliğe 
gereksinim Duyulurken birer kişi ile bu işlerin 
amacına uygun yerine getirilmesi mümkün 
değildir. Bir an önce bu personel açığının 
giderilmesi ve kadrolu atamalarının yapılması 
gerekmektedir. Temizlik malzemesi temini 
konusunda birkaç okul dışında herhangi bir 
sorun yansımadı'' dedi.
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Belk� B�raz Fazla Enerj� Sarf Edeceğ�z, Belk� B�raz Canımız Sıkılacak Ama 

EMiN OLUN MUTLAKA 
HEDEFLERİMİZE ULAŞACAĞIZ!
Cumhurbaşkanı Recep Tayy�p Erdoğan, Lâpsek� 
�lçes�nde düzenlenen 1915 Çanakkale Köprüsü Son 
Tabl�ye Montaj Tören�'nde konuştu. Gelecek yılın en 
geç 18 Mart'ında, Çanakkale Den�z Zafer�'n�n yıl 
dönümünde köprüyü ve Malkara'ya kadar uzanan 101 
k�lometrel�k otoyolu h�zmete açacaklarını b�ld�ren 
Erdoğan, "Yatırım tutarı 2,5 m�lyar avro olan �nşasına 
2017 yılında başlanan bu otoyol ve köprü projes�n� 
yap-�şlet-devret model�yle hayata geç�r�yoruz. 
Köprünün h�zmete g�rmes�yle bugüne kadar sık sık s�s 
ve olumsuz hava şartları sebeb�yle kes�nt�ye uğrayan 
Çanakkale Boğazı geç�ş trafiğ�, h�çb�r engele 
takılmadan yapılacak b�r seyahatle 6 dak�kaya �necek." 
ded�. Son dönemdek� ekonom� temell� tartışmalar 
konusunda da konuşan Erdoğan, "Her ne kadar b�r�ler� 
Türk�ye söz konusu olduğunda uluslararası t�caret�n 
kurallarını değ�şt�r�yor, ç�fte standartta sınır tanımıyor 
olsa da b�z 'zor oyunu bozar' d�yerek, tüm bu engeller� 
aşacak güce ve kararlılığa sah�b�z. Belk� b�raz vak�t 
kaybedeceğ�z, belk� b�raz fazla enerj� sarf edeceğ�z, 
belk� b�raz canımız sıkılacak ama em�n olun mutlaka 
hedefler�m�ze ulaşacağız." değerlend�rmes�n� yaptı.
Marmara Bölges�n� çepeçevre kuşatan otoyol 
projes�n�n bu öneml� ayağını başarıyla tamamlamak 
üzere olduklarını vurgulayan Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
şöyle devam ett�:
"Bu büyük projeyle İstanbul Haval�manı'ndan yola 
çıkıp Avrupa yakasından devam ett�ğ�n�zde Çatalca, 
Malkara, 1915 Çanakkale Köprüsü üzer�nden 
Savaştepe'ye, oradan da İzm�r'e kadar ulaşmak 
mümkün olacaktır. İstanbul'dan haval�manından yola 
çıkıp Yavuz Sultan Sel�m Köprüsü'nden Anadolu 
�st�kamet�ne devam ett�ğ�n�zde de Osmangaz� 
Köprüsü, Bursa, Susurluk hattıyla y�ne Savaştepe'ye 
ve İzm�r'e ulaşılab�lecekt�r.
B�l�nd�ğ� g�b� Kuzey Marmara Otoyolu'nun 398 
k�lometre olarak planladığımız Kınalı-Akyazı 
bölümünü, Nakkaş-Başakşeh�r kes�m� �laves�yle 443 
k�lometreye çıkarmıştık. Bu kes�m�n tamamını, 
çoğunluğunu da salgın dönem�nde olmak üzere 
h�zmete açtık. Ülkem�z�n en çok nüfusunu barındıran 
en büyük sanay� ve t�caret hacm�ne sah�p bölgeler�n� 
kuşatan Marmara otoyol r�ng� 2023 hedefler�m�z�n 
kr�t�k projeler� arasında yer almaktadır.
Artık �nşasında sona geld�ğ�m�z 1915 Çanakkale 
Köprüsü �le bu projen�n hem en zor hem en prest�jl� 
bölümler�nden b�r�n� daha tamamlamış oluyoruz. 
Köprümüz 18 Mart'a �thafen 318 metre olarak 
bel�rlenen yüksekl�ğ� ve Cumhur�yet�m�z�n 100. 
kuruluş yıl dönümüne �şaret eden 2023 metre 
uzunluğuyla anlamlı mesajlara da sah�pt�r."

"Türkiye, yeni bir sıçrama 
dönemini daha başarıyla 
gerçekleştiriyor"
Cumhurbaşkanı Erdoğan, yaklaşım v�yadükler�yle 
uzunluğu 4,6 k�lometrey� bulan köprünün Mayıs 
2019'da suyla buluşturulan "kule kesonu" temeller�n�n 
den�z sev�yes�n�n 45 �le 37 metre der�nl�ğ�nde yer 
aldığını anlatarak, şu değerlend�rmelerde bulundu:
"Otoyol ve köprü projes�n�n �nşasında 670'� mühend�s, 
5 b�n�n üzer�nde k�ş� ve 740 �ş mak�nası çalışmış, 106 
alt yüklen�c� görev yapmıştır. Dünyanın en büyük orta 
açıklıklı köprüsü olan 1915 Çanakkale, tasarımı, 
mühend�sl�ğ�, �nşası ve ülkeye kazandırdığı tekn�k 
b�r�k�m�yle gerçekten öneml� b�r eserd�r.
Ş�md�den ülkem�z�n semboller�nden b�r� hal�ne 
dönüşen bu köprü, büyük ve güçlü Türk�ye hedefim�ze 
b�r adım daha yaklaştığımızın �spatıdır. Yatırımda, 
üret�mde, �hracatta, �st�hdamda, dünyanın en büyükler� 
arasına g�rmey� hedefleyen Türk�ye'n�n �ht�yacı olan 
ulaşım altyapısının bu hayat� bölümünün 
tamamlanmasıyla artık geleceğe daha da umutla 
bakıyoruz. Yap-�şlet-devret model�yle �nşa ed�len bu 
köprüyle Türk�ye, yen� b�r sıçrama dönem�n� daha 
başarıyla gerçekleşt�rm�ş oluyor."
Avrupa �le Asya ve Afr�ka kıtalarını b�rleşt�ren küresel 
ulaşım projes�n�n bu öneml� ayağının h�zmete 

g�rmes�yle t�caret ve tur�zm�n yanı sıra �nsan� 
�l�şk�ler�n de hızlanacağına, kolaylaşacağına, 
artacağına d�kkat� çeken Erdoğan, "Ülkem�z�n bu 
otoyoldan ve köprüden geçerek ser� b�r şek�lde 
menz�ller�ne yol alacak araçların �şletme, yakıt ve 
vak�t mal�yetler�nden elde edeceğ� büyük kazancı 
söylemeye b�le gerek duymuyorum. Dünyanın, 
tar�h�n�n en c�dd� loj�st�k kr�zler�nden b�r�n� yaşadığı 
dönemde böyle b�r projey� hayata geç�rmem�z çok 
daha kr�t�k ve öneml�d�r." ded�.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, artık üç kıtadak� tüm kara, 
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, Çanakkale Lapsek�'dek� 1915 
Çanakkale Köprüsü Son Tabl�ye Montaj Tören�'n�n ardından 
B�ga'ya hel�kopterle geld�. Erdoğan, B�ga Beled�ye 
Meydanı'ndak� toplu açılış tören�ne katıldı. Erdoğan'a, 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Kültür ve Tur�zm 
Bakanı Mehmet Nur� Ersoy, İç�şler� Bakanı Süleyman Soylu, 
AK Part� Genel Başkanvek�l� B�nal� Yıldırım, AK Part� Grup 
Başkanvek�l� Bülent Turan eşl�k ett�.
Erdoğan törende yaptığı konuşmasında, "Osmanlı dönem�nde 
Rumel� ve Batı Anadolu'ya g�den tüm kuvvetler B�ga'da 
toplanıp buradan yola çıkardı. Donanmanın seferler�ne katılan 
b�rl�kler�n toplanma yer� de B�ga �d�. Bunun �ç�n B�ga esk�den 
ber� öneml� ve stratej�k b�r yerleş�m yer� olarak bölges�ne ve 
m�llet�ne h�zmet etm�şt�r. B�z de Çanakkale Köprüsü'nün son 
tabl�yes�n� yerleşt�rme ves�les�n� B�ga'da taçlandırmak �sted�k. 
B�ga'da gerçekleşt�rd�ğ�m�z eserler�n resm� açılışını yaparak 
Çanakkale'm�z�n aydınlık geleceğ�ne yen� kapılar açıyoruz. B�z 
eserlerle konuşuyoruz. 72 m�lyon l�ra yatırım bedel� olan 
Çanakkale Karasal Sayısal Yayın Kules�'n�n açılışını yapıyoruz. 
Ayvacık ve Ez�ne �lçeler�m�zde 151 m�lyon l�ralık yatırımla 239 
afet konutu �le alt yapı tes�sler�n�n açılışlarını buradan 
gerçekleşt�r�yoruz" ded�.

"BİZİM MÜCADELE AZMİMİZ 
DİPDİRİDİR"
Erdoğan, "Üzer�m�ze gelen hayasız akınlar hala durmadı. 1 asır 
önces�nde Çanakkale'n�n �k� yakasından b�z� s�lme hevesler� 
hala b�tmem�şt�r. B�z�m mücadele azm�m�z d�pd�r�d�r. Bu 
m�llete pranga vuracaklarını sananları kend�ler�n� en güçlü 
h�ssett�kler� zaman zel�l eden kahramanların soyunun 
tükenmeyeceğ�n� göstermey� sürdüreceğ�z" şekl�nde konuştu.

KANAL İSTANBUL
Erdoğan, Kanal İstanbul'a d�kkat çekerek, "Ana muhalefet, 
yavru muhalefet b�ze Kanal İstanbul'u yaptırmayacakmışlar, 
'sakın ha Kanal İstanbul'la gelmey�n' d�yorlar. Bunu 
büyükelç�lere de söylüyorlar. S�z ne kadar zavallısınız. Bunlar 
devlet yönetmekten b�r haber" �fadeler�n� kullandı. Erdoğan, 
"Erken seç�m erken seç�m, s�zden b�r şey olmaz. S�z ne 
zamandan ber� erken seç�m d�yorsunuz, yet�şemed�ğ�n�z üzüme 
koruk üzüm d�yorsunuz. B�z olgunlaşmış üzümü y�yoruz" ded�. 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Çanakkale 1915 Köprüsü 
yüksel�rken �çler� kan ağlayanlar var. Çanakkale'dek� bu 
köprünün �nşasını engelleyemey�nce, �çler�ndek� bütün öfkey� 
Kanal İstanbul projes�ne yönlend�rd�ler. Yerl�s�yle, yabancısıyla 
bütün yatırımcıları tehd�t ederek canhıraş b�r mücadele 
�ç�ndeler. Türk�ye'n�n herhang� b�r yer�nde hang� yatırım 

gündeme gelm�şse bunların heps�ne karşı çıktılar. Bu CHP, İP, 
HDP hep b�rl�kte terör örgütü PKK'nın yandaşlarıdır. Bunlar 
onlarla yol yürüyorlar. B�z Cumhur İtt�fakı olarak MHP �le 
yolumuzu yürüyoruz" ded�.

MANKURTLAR
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Akden�z ve Ege'dek� sınırlarımızı 
koruyacağız, Kanal İstanbul'u da �nşa edeceğ�z varsın Türk�ye 
düşmanları hasetler�nden çatlasın. Sözde Atatürkçü, mankurtlar 
düştükler� ç�rkefl�k çukurunda debelen�p dursun. B�z ülkem�z� 
hedefler�ne ulaştırmak, m�llet�m�z� ve devlet�m�z güçlend�rmek 
�ç�n her alanda çalışmaya devam edeceğ�z" �fadeler�n� kullandı.

"O YUMRUKLARI MİLLETE DEĞİL, GELİN 
GÜCÜNÜZ YETİYORSA BİZE SALLAYIN"
Erdoğan, şeh�t yakınan hakaret eden İYİ Part� M�lletvek�l� Lütfü 
Türkkan hakkında, "Şeh�tler�ne, şeh�t yakınlarına küfretmey� 
olgunlukla karşılayanlardan m�llet�m�z hesabını sandıkta 
sormakla kalmayıp, onları sokağa da çıkamaz hale get�recekt�r. 
Şu anda bu şeh�tler�m�ze bu saygısızlığı yapanı 

dokunulmazlığını kaldırmak üzere mecl�se gönderd�k. 
Muhalefet adı altında ülkes�ne ve değerler�ne saldıranlara 
d�yorum k�; eğer takt�ğ�n�z kavgada yumruk s�lah sayılmaz 
hesabıyla önünüze gelene sataşmaksa, o yumrukları m�llete 
değ�l, gel�n gücünüz yet�yorsa b�ze sallayın. S�yaset ülken�n ve 
m�llet�n çıkarlarının önünü tehd�tle, küfürle, yabancılara 
ş�kayetle kesmek değ�ld�r. S�yaset ülken�n ve m�llet�n hayrına 
proje üretmekt�r. Eser ve h�zmet etmekt�r" ded�,

"MECLİSTE O NASIL BİR KÜFÜR?"
Erdoğan, "Şeh�t yakınına ağza alınmayacak küfürlerle hakaret 
edenler�n terör örgütünün takd�r�ne ve davet�ne mazhar olanlar 
karşısında ses� çıkmıyorsa ortada ya k�rl� b�r pazarlık ya da 
gaflet sınırını aşan daha vah�m b�r sorun var demekt�r. Kaldı k� 
bu b�r bayan olursa, b�r bacı olursa. Düşünün sen b�r part�n�n 
l�der� olarak bayansın bayan, mecl�ste o nasıl b�r küfür? Ahlak 
yoksunu, nasıl sen böyle b�r küfrü yaparsın ya? B�r kadın 
olarak, bayan olarak sen bunu nasıl söylers�n? Tek dertler� var 
Türk�ye'dek� muhalefet� destekleyerek Tayy�p Erdoğan'dan 
kurtulacağını d�yenler�n gazına gel�yor" şekl�nde konuştu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan Biga'da 
33 Yatırımın Toplu Açılışını Yaptı

den�z, dem�r, hava yollarının Türk�ye'den ve 
boğazlardan geçmeye başladığı b�r döneme g�r�ld�ğ�ne 
�şaret ederek, bu anlayışla otoyollar, bölünmüş yollar, 
köprüler ve tünellerle karayollarının standartlarının 
yükselt�ld�ğ�n�, yen�lenen, hızlı tren hatlarıyla, tüneller 
ve köprülerle güçlend�r�len dem�r yollarının modern�ze 
ed�ld�ğ�n� vurguladı.
Dünyanın en büyük yolcu ve yük merkez� olma 
yolunda �lerleyen İstanbul Haval�manı başta olmak 
üzere 56 haval�manıyla havayollarını yaygınlaştırıp, 
gel�şt�rd�kler�n� aktaran Erdoğan, yat, konteynır, 
�hracat ve petrol t�caret� l�manlarıyla den�z yollarının 
kapas�tes�n�n artırıldığını �fade ett�.

"Kanal İstanbul ile devrim 
niteliğinde bir atılımı daha hayata 
geçireceğiz"
Cumhurbaşkanı Erdoğan, sözler�n� şöyle sürdürdü:
"İnşallah Kanal İstanbul �le den�z yolu alanında 
devr�m n�tel�ğ�nde b�r atılımı daha hayata geç�receğ�z. 
Özell�kle sevg�l� m�llet�me, vatandaşlarıma 
seslen�yorum; �k�de b�r ana muhalefet�n, muhalefet�n 
özell�kle dünyaya seslenerek, büyükelç�ler� toplayarak, 
'sakın ha Kanal İstanbul'a g�rmey�n. Kanal İstanbul'a 
g�renler şunu b�ls�nler k� kes�nl�kle paralarını 

alamazlar.' Sevg�l� m�llet�m, devletlerde sürekl�l�k 
esastır. Zaten bunların �kt�dar yüzü görmeye �mkanları 
olmayacak. M�llet�m onlara böyle b�r fırsatı vermez. 
Bu ülkede d�k�l� ağacı olmayan bu muhalefet�n b�r 
defa 2023'te �kt�darı almak g�b� b�r �mkanları da 
olmayacak. Dolayısıyla dünyayı bu şek�lde tehd�t 
etmek, devletler�n sürekl�l�ğ�n� b�r kenara koyarak 
'sakın ha buna g�rmey�n, g�rersen�z paranızı filan 
alamazsınız' g�b� b�r yaklaşıma g�rmeler� bunların b�r 
defa devlet yönet�m�nde ne kadar cah�l olduklarını ve 
bu ülkeye de ne kadar büyük b�r �hanet �ç�nde 
olduklarının en güzel �fades�d�r. Eğer b�r şey� görmek 
�st�yorsak az�z m�llet�m, şu anda başkanlığını el�nde 
bulundurdukları beled�yelerde ne yapıyorlar bunlara 
bakın. Su konusunda verd�kler� sözler, ucuz su, 
elektr�kte verd�kler� sözler hang�s�n� tuttular? 
Altyapıyla �lg�l� ne yaptılar? H�çb�r şey yok."

"Engelleri aşacak güce ve 
kararlılığa sahibiz"
Cumhurbaşkanı Erdoğan, �nşası süren hızlı tren 
hatlarını da tamamlayarak bu alanlarda da Türk�ye'ye 
sınıf atlattıklarını ve atlatacaklarını bel�rterek, 
"Kalkınmanın temel altyapısı olan ulaşımda, enerj�de, 
teknoloj�de ne kadar büyük mesafe kat edersek 

hedefler�m�ze o kadar hızlı ulaşab�leceğ�m�ze 
�nanıyoruz. Bunun �ç�n de 19 yıldır gece-gündüz 
demeden bu alanlara yatırım yapıyoruz. Sağlık 
alanındak� yatırımlarımızın karşılığını nasıl salgın 
dönem�nde aldıysak, savunma sanay�ndek� 
yatırımlarımızın meyveler�n� nasıl terörle mücadelede 
topladıysak �nşallah ulaşımdak� yatırımlarımızın 
karşılığını da artan yatırımla, üret�mle, �hracatla, 
�st�hdamla göreceğ�z." d�ye konuştu.
Erdoğan, "Her ne kadar b�r�ler� Türk�ye söz konusu 
olduğunda uluslararası t�caret�n kurallarını 
değ�şt�r�yor, ç�fte standartta sınır tanımıyor olsa da b�z 
'zor oyunu bozar' d�yerek, tüm bu engeller� aşacak 
güce ve kararlılığa sah�b�z. Belk� b�raz vak�t 
kaybedeceğ�z, belk� b�raz fazla enerj� sarf edeceğ�z, 
belk� b�raz canımız sıkılacak ama em�n olun mutlaka 
hedefler�m�ze ulaşacağız." değerlend�rmes�n� yaptı.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Avrupa ve Asya kıtalarını 
b�rleşt�ren, Çanakkale Boğazı'ndak� �lk, boğazlardak� 
4. köprü olan 1915 Çanakkale Köprüsü'nün ülkeye, 
m�llete ve tüm dünyaya ş�md�den hayırlı olmasını 
d�leyerek, köprünün planlanmasında ve �nşasında 
emeğ� geçen herkes� tebr�k ett�. Erdoğan, böyle daha 
n�ce dev eser� ülkeye kazandırma ve tamamlanışını 
görme temenn�s�nde bulundu.
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Çanakkale turizmde yeni bir alan daha kazanıyor. 
Domatesinden kapya biberine, zeytininden balına kadar 
çok çeşitli yelpazede yöresel ürünleri olan Çanakkale'nin 
tarihi ve doğa güzelliklerini yemek kültürü ile 
harmanlanacak.
Gastronomi kenti olması yönünde atılan ilk adım  “Zeytin 
Kültür Yolu Projesi” kapsamında düzenlenen gala 
yemeğine katılan 25'ten fazla tur operatörü yetkilileri 
Çanakkale'nin yemek kültürüne hayran kaldı.  Çanakkale 
Valisi İlhami Aktaş, yaptığı konuşmada,  “Hep beraber 
çalışarak Çanakkale'nin tarihi ve doğa güzelliklerine 
lezzetli Çanakkale ürünlerinden üretilen yemeklerimizi de 
ilave ederek Gastronomi kenti olmak için adımlarımızı 
atmalıyız.” dedi. 
Yerli ve yabancı turistlere ve sunulabilir gastronomiye 
yönelik ürünlerin ön plana çıkması amacıyla Türkiye 
Seyahat Acenteleri Birliği (TÜRSAB)  Çanakkale-Balıkesir 
Bölge Başkanlığı tarafından organize edilen Çanakkale'nin 
gastronomi değerlerini öne çıkarmak ve zeytinin, 
zeytinyağının tanıtımının önemine dikkat çekmek 
amacıyla Zeytin Kültür Yolu projesi kapsamında tanıtım 
toplantısı gerçekleştirildi.
Toplantıya; Vali İlhami Aktaş, Çanakkale Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan, ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat, 
Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanı İsmail 
Kaşdemir, TÜRSAB Yönetim Kurulu Üyesi Tolga Gencer, 
TÜRSAB Gastronom Turizm İhtisas Başkanı Ömer Kartın, 
GMKA Genel Sekreteri Abdullah Güç, Türkiye Seyahat 
Acenteleri Birliği Çanakkale Körfez Yöresel Temsil Kurulu 
Başkanı Ahmet Çelik, Çanakkale Turistik Otelciler, 
İşletmeciler ve Yatırımcılar Derneği Başkanı Armağan 
Aydeğer, Çanakkale Bölgesel Turist Rehberleri Odası 
Başkanı Ümit Cihan Müşterioğlu, ilgili kurum müdürleri, 
STK temsilcileri, TÜRSAB temsilcileri ile TÜRSAB acenteleri 
ve tur operatörleri katıldı.
Kolin Hotel'de düzenlenen tanıtım  toplantısında; 
Tahsildaroğlu CEO'su Sevdil YILDIRIM tarafından Ezine 
peyniri hakkında, Çanakkale Profesyonel Aşçılar ve 
Pastacılar Derneği (ÇAPAD) Başkanı Osman DEMİRCİ 
tarafından Çanakkale mutfağı ve gastronomi değerleri 
hakkında ve ÇOMÜ Turizm Fakültesi Gastronomi ve Mutfak 
Sanatları Bölüm Başkanı  Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ferah 
ÖZKÖK tarafından gastronomi değerleri hakkında 
katılımcılara sunum yapıldı.

“TÜRSAB OLARAK HER ZAMAN 
ÇANAKKALE'NİN YANINDA OLACAĞIZ”
Yapılan sunumların ardından TÜRSAB Gastronom Turizm 
İhtisas Başkanı Ömer Kartın tarafından yapılan konuşmada 
“Çanakkale'de çok güzel vakit geçirdik. Çanakkale'nin 
kıymetini döndükten sonra daha iyi anlayacağız. 
Çanakkale bir gastronomi şehri olabilir mi acaba, ya da 
olabilir mi acaba sorusu var. Türkiye'deki her nokta 
gastronomi olarak kendini doğru anlatabilirse bir 
gastronomi destinasyonu olabilir. Gastronomi konusunda 
dünyada belli başlı kentler inceledik ve üzerlerinde çalıştık. 
İki türlü gastronomi kenti ünvanı alınabilir. Hiçbir şey 
yapmadan. O kentin geçmişinden gelen tanıtım ve bu tanıtı 
nedeni ile gördüğü ilgi ile birde kendini göstermek için 
küçük ama ciddi düzenli tanıtım organizasyonu yapan 
şehirle gastronomi destinasyonu olabilir. Şimdi Çanakkale 
Kendi kendine gastronomi destinasyonu olabilir mi,  

olabilir. Ama bu uzun bir yol. Çanakkale'nin 
gastronomi destinasyonu olması için kısa yol 
şu an burada gördüğüm Kamu'nun STK'ların, 
hatta tüm kentin bir araya gelmesi ve bu 
enerjiyi ortaya koyması ile olur. Marka kentler 
böyle oluşuyor. Avrupa'da birçok marka kent 
var son dönemde adını duyduğumuz. Fakat bu 
marka kentlerin 20-30 sene önce hiç 
bilinirliliği yoktu. Bu kentlerin marka kent 
olmaları tamamen pazarlama başarısı ve her 
başarının da bir hikâyesi var. Bir şeyin iyi 
pazarlanabilmesi için kuvvetli ürüne ihtiyaç 
var. Çanakkale gastronomi olarak inandığım 
bir destinasyon. TÜRSAB İhtisas 
başkanlığımızdaki arkadaşlarımızla beraber Çanakkale'ye 
inanıyoruz. Çanakkale'den rotamızı geçirmek isterken 
aslında biz zeytin zeytinyağı programı yaparken direk 
Ayvalık ve Akhisar'a inebilirdik. Çanakkale'yi özellikle 
programımıza koymak istedik.  Çanakkale'nin sahip 
olduğu değerleri, kültürel zenginlikleri ve önemli bir kent 
olduğunu  bildiğimiz için bu düşüncedeyiz. Bugünkü 
gezimizden de çok memnun kaldık. Çanakkale'den sonra 
diğer yerleri de gezeceğiz. Özellikle bugünkü gezimizde bir 
arada olma ve kent olarak birlikte hareket etme 
davranışınızdan çok etkilendik.   Bu çalışmayı devam 
ettirilirse bizde TÜRSAB olarak her zaman Çanakkale'nin 
yanında olacağız. Kendini öne çıkarmak isteyen 
kentlerimize ekstra destek veriyoruz. Çanakkale bir 
gastronomi kenti olabilir mi neden olmasın. Burada önemli 
olan yerli ve yabancı turistlerin ilgisini çekebilmek. 
Çanakkale'ye tekrar geleceğiz ve tekrar beraber olacağız” 
dedi.

“TABİAT ÇANAKKALE'YE ÇOK CÖMERT 
DAVRANMIŞ”
Çanakkale Valisi İlhami Aktaş da  yaptığı konuşmada “ 
Gerçekten Çanakkale gastronomi ile yemek ile bir araya 
geldiği zaman aslında işin uzmanları konuyu anlattı. Ben 
Çanakkale'nin gastronomi kenti olması ile ilgili bir tüketici 
gözü ile konuya bakmak istedim. Ben Çanakkale'yi tüketici 
gözüyle anlatmaya çalışacağım. 1.5 yıldır Çanakkale'de 
görev yapıyorum. Bir vatandaş bir tüketici olarak 
gördüğüm yemek olacaksa, gastronomi olacaksa biçilmiş 
kaftandır Çanakkale. Çanakkale, hiçbir ilden katkı almadan 
tüm yemeklerin yapılabildiği bu şekilde hayatınızı idame 
ettirebileceğiniz bir il.  Diyeceksiniz ki Çanakkale'de çay 
üretilmiyor. Tamam, belki çay üretilmiyor ama Çanakkale 
çay ihtiyacını da Kazdağlarının endemik bitkileri ve çay 
hazırlanabilir. Kahvaltılarımızda Çanakkale'de üretilen 
peynirin envai çeşidi, zeytin çeşidinin onlarcası, 
kadınlarımızın yaptığı reçeller Dünya'nın hiçbir yerinde 
bulunmayacak Türkiyemiz'de de Anzer balı olarak bilinen 
balın çok daha iyisi Biga ilçemizde sadece Avusturalya'da 
üretilen bal kalitesi ile eşdeğer balımız. Kahvaltı 
sofralarımızın vazgeçilmezi salça. Bu arada salçanın içine 
zeytinyağı döktüğümüzde de yemeklerin vazgeçilmezi 
oluyor. Dünyanın en lezzetli domatesi. Biberimiz, kapya 
biberimiz var. Bu ürünlerin sadece tonlarca üretilmesi değil 
çeşitliliği de çok önemli. Çanakkale'de bu ürünlerin tamamı 
üretiliyor. Çanakkale'de üretilen tüm bu ürünler kaliteli, 
nitelikli ve özel ürünler. Bu ürünler Çanakkale'nin marka 
kent olması için çok önemli olduğunu düşünüyorum. Şu 

şekilde marka kent olabileceğiniz gibi bugün bazı 
şehirlerden örnek vermek gerekirse bir “Van Kahvaltısı” 
adını duyurmuş bir kahvaltıdır ve bu kahvaltıyı yemek için 
vana gitmenize gerek yok her yerde bu kahvaltı çeşidini 
bulabiliyorsunuz artık.  Biz Çanakkale olarak Van 
kahvaltısını Tamamı Çanakkale ürünlerinden üretilmiş 
ürünler kullanarak ki bunun içinde kasap sucuğumuzda 
var bu kahvaltı çeşidini de Çanakkale'ye gelmiş ama Van 
kahvaltısı isteyenlere sunabiliriz. Çanakkale bölge olarak 
etleri özellikle de oğlak eti ve sığır eti konusunda da tercih 
edilen bir kentiz. Adalarımız ve özelliklede Ayvacık ilçemiz 
et konusunda bu konuda tercih edilen ilçelerimiz. 
Kentimizin bir başka değeri de Sardalyası.  Sardalyamızı 
hamside yapılan tanıtım gibi yapabilmemiz lazım. Bu arada 
Karabiga'nın Jumbo karidesi resmi gazetede yayımlanarak 
tescillenmiş oldu. Çanakkale'nin hamur işleri de var. 
Örneğin Çanakkale' de pişi çok tüketiliyor. Hamur işlerimiz 
pişi, börek Boşnak böreği bunları da Çanakkale özgü 
ürünler ile üretilebiliyor. Çanakkale bu yönden çok şanslı. 
Tabiat Çanakkale'ye çok çok bonkörlük yapmış. 
Çanakkale'ye gelen arkadaşlarımızdan, dostlarımızdan ve 
misafirlerimizden Çanakkale ile ilgili hep memnuniyet 
işittik.  Tabiattın bu kadar cömert davrandığı Çanakkale'de 
geriye ne kalıyor bu gün bu masada olanların bir araya 
gelerek bu özellikleri toparlayıp bir gastronomi kenti 
yapma yolunda ilk adımların atılması gerekiyor. 
Çanakkale'de birçok restoranın da özellikle adalarımızda 
olanların ön plana çıktığını ve bu yerlerde oturmaya yer 
bulamadığımızı da biliyoruz. Kaliteli bir şey yaptığınız 
zaman bunun geri dönüşünü de alıyorsunuz. Çanakkale'ye 
gelen misafirlerimizin aradığı ve alışkın olduğu damak 
tadını da bulmalarını sağlamalıyız. Hep beraber çalışarak 
Çanakkale'nin tarihi ve doğa güzelliklerine lezzetli 
Çanakkale ürünlerinden üretilen yemeklerimizi de ilave 
ederek Gastronomi kenti olmak için adımlarımızı 
atmalıyız.” dedi. 
Vaki Aktaş'ın konuşmasının ardından TÜRSAB Yönetim 
Kurulu Üyesi Tolga Gencer, TÜRSAB Gastronom Turizm 
İhtisas Başkanı Ömer Kartın, GMKA Genel Sekreteri 
Abdullah Güç, Türkiye Seyahat Acenteleri Birliği Çanakkale 
Körfez Yöresel Temsil Kurulu Başkanı Ahmet Çelik, Vali 
Aktaş'a gecenin anısına seramik hediye edildi. Toplantıda 
GastroKale yöresel Yemekler ve Etnik Mutfaklar Derneği ve 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Gastronomi ve 
Mutfak Sanatları Bölümü İşbirliği ile hazırlanan gala yemeği 
menüsü de büyük beğeni topladı.
 Yapılan konuşmaların ardından toplantı görüş ve 
önerilerin ardından sona erdi.

Çanakkale “Zeytin Kültür Yolu Projesiyle Gastronomi Kenti Oluyor

Turan'dan Gökçeada'ya Müjde
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Gökçeada Atıksu Arıtma Tesisi yapım işinin, 
İller Bankası Su Kanalizasyon ve Altyapı Projeleri (SUKAP) 
kapsamına alınarak yapılacağının müjdesini verdi.
Konuya ilişkin açıklamalarda bulunan Turan: 
“Çanakkale'miz genelindeki tüm güzide ilçelerimizde, 
siyasi parti ayrımı gözetmeksiniz Milletvekilimiz Jülide 
İskenderoğlu ile birlikte çalışmalarımıza ve desteklerimize 
devam ediyoruz. Türkiye'nin en büyük adası, deniz 
turizminin gözdesi ve muhteşem doğasıyla adeta parlayan 

bir yıldız olan Gökçeada'mıza Ankara'daki temaslarımız ve 
görüşmelerimiz sonucu Gökçeada Atıksu Arıtma Tesisi 
yapım işinin SUKAP kapsamına alındığının müjdesini 
vermek istiyorum. Yarısı hibe, yarısı İLBANK kredisi olacak 
şekilde planlanan projenin kısa zamanda İLBANK 
tarafından ihale çalışmalarına başlanılacak. Gökçeadalı 
hemşehrilerimize şimdiden hayırlı olsun. Gökçeada 
Belediye Başkanımız, Belediye Meclis Üyelerimiz ve AK 
Parti İlçe Teşkilatımız başta olmak üzere projede emeği 
geçen, destek veren herkese teşekkür ediyoruz.” dedi. 
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Çanakkale Ziraat Odası Başkanı İsmail Kaya, gübre 
fiyatlarındaki üreticiyi tedirgin eden yükselişin bir an önce 
önüne geçilmesi adına mutlaka adımlar atılması 
gerektiğine dikkat çekerek, üreticiyi rahatlatacak olumlu 
söylem ve eylemler geliştirilmesini istedi.
Ziraat Odası Başkanı Kaya yaptığı açıklamada, üretmenin 
gün geçtikçe daha zor daha masraflı bir iş haline geldiğini 
ifade etti. Bu durumun bir an önce görülerek çözüm odaklı 
adımlar atılması gerektiğini bildiren Kaya; “Biz şunu çok iyi 
biliyoruz ki üretebilmek için hayal etmesini bilmek gerek, 
emek etmesini bilmek gerek, alın terinin kıymetini görmek, 
sahada çalışanların yanında durmak gerek. Üreticiyi 
sıkıntıya düşüren olumsuzlukları ancak sahada onların 
yanında durarak, onlarla beraber emek ederek, onlarla 
beraber alın teri akıtarak, çalışarak, onlarla beraber 
üreterek, onlarla beraber alışveriş yaparak görebilir, 
yaşadıkları sıkıntıları tespit edebilirsin. Ya da yaşanması 
muhtemel sıkıntıları öngörebilirsin ve anında çözüm 
önerisi oluşturabilirsin” dedi.
Aksi Halde Tüketicilerin İhtiyaç Duydukları Ürünlere 

Ulaşmaları Zorlaşacak
Son günlerde yaşanılan üretimde kullanılan girdi 
fiyatlarındaki önlenemez artışa tam kullanım sezonu olan 
bitki besin maddeleri ve kimyevi gübrelerdeki hızlı fiyat 
yükselişi eklendiğini ve bu durum üreticileri ciddi anlamda 
zora soktuğunu kaydeden Başkan Kaya şöyle devam etti; 
“Üretimin verimli ve öngörülen bir şekilde devam 
edebilmesi için üreticilerimizin bu bitki besin maddelerine 

ihtiyacı vardır. Ancak bu ürünlerdeki fiyat artışlarının 
önüne geçilmemesi durumunda üretim maliyetlerimiz ciddi 
şekilde artacak, çiftçimiz ihtiyaç duyduğu gübreyi 
kullanamadığı takdirde de azalan verim ve üretim 
tüketicinin karşısına gıda enflasyonu olarak çıkacaktır. İşte 
bütün bu olumsuzlukları zamanında öngörebilmek, fark 
edebilmek oluşacak sıkıntıları sıkıntıya düşmeden 
çözebilmek üreticilerimiz için de tüketicilerimiz için de çok 
kıymetlidir. İçinde bulunduğumuz üretim sezonunda 
üreticilerimizin yoğunlukla kullandığı gübrelerin 
fiyatlarındaki hızlı ve önlenemez yükseliş konuyu yöneten 
yetkili kurumlar tarafından ele alınmalı, mutlaka hızlı bir 
şekilde fiyat artışlarının önüne geçilmesi, maliyeti 
düşürücü önlemler alınması gerekmektedir. Aksi halde 
önümüzdeki günlerde tüketicilerimizin ihtiyaç duydukları 
ürünlere ulaşmaları zorlaşacaktır. Gıda fiyatlarını bütün 
gelir guruplarındaki tüketicilerin gıdaya her an ulaşılabilir 
seviyelerde tutmanın tek yolu üretimde kullanılan girdi 
maliyetlerini uygun seviyelerde tutmaktan geçmektedir.”

“Hızlı bir şekilde gübredeki fiyat artışlarının önüne geçilmeli”

“İlimiz Tarıma Dayalı Sanayisiyle, İhracatıyla, Metropol Olmaya Aday”
Çanakkale'nin laboratuar altyapısının iyileştirilmesine ve 
etkin kullanımına ilişkin olarak Ticaret Borsası ev 
sahipliğinde istişare toplantısı düzenlendi. Çanakkale'nin 
büyüyen ve gelişen bir şehir olduğunu belirten Başkan 
Kaya Üzen, “İlimiz tarıma dayalı sanayisiyle, ihracatıyla, 
metropol olmaya aday bir şehir. Ticaret yapan bir iş adamı 
için sanayici için hep beraber nasıl il genelinde çalışma 
yaparız, laboratuvarlarımızı nasıl verimli bir şekilde 
kullanılmalarını sağlarız derdindeyiz” ifadelerini kullandı. 
Toplantıya, Borsa Başkanı Kaya Üzen, Tarım ve Orman İl 
Müdürü Erdem Karadağ, Gıda Kontrol Laboratuar Müdürü 
Menderes Koşuncu, ÇOMÜ Rektör Yardımcısı Prof.Dr.Süha 
Özden, Ezine Gıda İhtisas OSB Müdürü Alper Altınok, 
Tarım-Koop.Genel Başkanı Mehmet Özkurnaz, Tarım ve 
Orman İl Müdürlüğü Bitki Sağlığı ve Bitkisel Üretim Şube 
Müdürü Ramazan Eren, Hayvan Sağlığı ve Yetiştiriciliği 
Şube Müdürü Latif Candan, Gıda ve Yem Şube Müdürü 
Ahmet Kılınç, Damızlık Koyun-Keçi Yet.Birliği Başkanı 
Ferhan Savran, MÜSİAD Başkan Yardımcıları Recep Ragip 
Barış, Atiye Laçin, ÇOBİLTUM Müdürü Prof.Dr.Sermet 
Koyuncu, ÇOBİLTUM Müdür Yardımcısı Dr.Savaş Gürdal, 
ÇOMÜ Biga MYO  Öğr.Gör.Ertuğrul Bilgücü, ÇOMÜ Lapseki 
MYO Öğretim Üyesi Feyza Kolcu, ÇOMÜ Ezine MYO 
Öğr.Gör.Giray Öge, Çanakkale Ziraat Odası Genel Sekreteri 

Özge Karaoğuz, ÇTSO Genel Sekreteri Sema Sandal ve ÇTB 
Genel Sekreteri Sevcan Elver katıldı.
 Borsa Başkanı Kaya Üzen konuşmasında; “Nitelik, 
verimlilik, sürdürülebilirlik bizler için önemli. Paydaşlar 
olarak herkes bunun bilincinde. İlimizde 72 analizde 
Akredite olan Gıda Kontrol Laboratuar Müdürlüğümüz, 
üniversitemiz bünyesinde zeytinyağında ve toprak 
analizlerinde akredite olmaya hazır ÇOBİLTUM merkez 
laboratuarımız ve ilçelerimizde yer alan meslek yüksek 
okullarımıza ait laboratuarlarımız ve kurumlarımıza ait 
laboratuvarlar var. Ayrıca yeni oluşumlarımız var. Ezine 

Gıda İhtisas OSB'nin hedeflerinin başında oradaki tesislere 
firmalarımıza yönelik ihtiyaçlarını karşılayacakları bir 
laboratuvar oluşturmak istiyorlar. Tabi hepimizin tüm 
kurum kuruluşlar olarak birtakım hedefleri var bu konuda. 
Biz diyoruz ki il olarak kaynaklarımızın verimli kullanılması 
ve yok olmaması için mükerrer cihazlara kaynak 
aktarmayalım, birlik olalım. Laboratuarlarımızı etkin 
kullanalım” ifadelerini kullandı.
 Çanakkale'nin büyüyen ve gelişen bir şehir olduğunu 
belirten Başkan Üzen, “İlimiz tarıma dayalı sanayisiyle, 
ihracatıyla, metropol olmaya aday bir şehir. Ticaret yapan 
bir iş adamı için sanayici için hep beraber nasıl il genelinde 
çalışma yaparız, laboratuarlarımızı nasıl verimli bir şekilde 
kullanılmalarını sağlarız derdindeyiz. Tabii ki bu 
laboratuarların bizim tarafımızdan değil de uluslararası 
alanda tanınması bilinirliliğinin olması ve onanması 
önemli” dedi.
 Toplantıda il genelinde kurumların laboratuvar alt 
yapılarının etkin kullanılması ile ilgili olarak envanter 
çalışması yapılması, ildeki üreticilerin, tüccarların ihtiyaç 
duyduğu analizlerin giderilmesi ile ilgili yol haritasının 
belirlenmesi,  ihracata yönelik analiz taleplerinin tespiti ile 
ilgili konularda ve kamu üniversite sanayi işbirliği 
konularında istişarelerde bulunuldu.   

Çanakkale'de, Milli Ağaçlandırma Günü'nde 43 bin fidan toprakla 
buluştu.
Milli Ağaçlandırma Günü nedeniyle 81 ilde eş zamanlı düzenlenen 
'Geleceğe Nefes Dünyaya Nefes' etkinliğinde Çanakkale'nin Gökçalı 
köyünde fidan dikim töreni yapıldı. Programa Vali Yardımcısı Hakkı 
Uzun, Çanakkale Belediye Başkan Yardımcısı İrfan Mutluay, 
Çanakkale Orman Bölge Müdürü Enver Demirci, daire müdürleri, 
vatandaşlar ve öğrenciler katıldı. Etkinlikte konuşan Demirci, 
"Şehitler yurdu Çanakkalemizde 13 ayrı lokasyonda bugün için 43 
bin adet fidan dikildi. Yine bu bağlamda 2021 yıl sonuna kadar 
ilimizde 8 milyon 73 bin fidan toprakla buluşturulacak. Yüzde 52'si 
orman olan ilimizin yeşil örtüsüne katkıda bulunulacaktır. İçinde 
bulunduğumuz bu lokasyonda 3 bin servi, kızılçam ve mazı fidanı 
toprakla buluşturuldu" dedi. Program fidan dikimiyle sona erdi.

Bir Günde 43 Bin Fidan Toprakla Buluştu Yenilenebilir Gençlik Enerjisi 
Projesi İçin İlk Adımlar Atıldı
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ), Balıkesir 
Üniversitesi ve Güney Marmara Kalkınma Ajansı (GMKA) 
işbirliği ile yürütülen “We Are Your Future” Yenilenebilir 
Gençlik Enerjisi Avrupa Birliği projesinin, Avrupa 
Birliğinden gelen delegelere yönelik bilgilendirme ve 
tanışma toplantısı, ÇOMÜ Rektörlük Senato Salonunda 
gerçekleştirildi.
 Toplantıya; ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat, Proje 
Sorumlusu Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Suat Uğur, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Bünyamin Bacak, Avrupa Birliği 
Türkiye Sorumlusu Prof. Dr. Mustafa Balcı, Avrupa Birliği 
Bölüm Başkanı Tsvetana Stoycheva, GMKA İl 
Koordinatörü Recai Başaran ile ÇOMÜ'lü akademisyenler 
katıldı. Avrupa Birliği Türkiye Sorumlusu Prof. Dr. 
Mustafa Balcı'nın Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesinden ve proje ekibinden duyduğu 
memnuniyeti dile getirdiği toplantıda, proje ekibinin 
ÇOMÜ Koordinatörü Prof. Dr. Mustafa Kurt, Prof. Dr. Uğur 
Emin Ulugergerli, Doç. Dr. Necati Kaya, Biogaz Komitesi 
Başkanı Prof. Dr. Nilgün Ayman Öz, Photovoltaic Komitesi 
Başkanı Prof. Dr. Sermet Koyuncu, Rüzgar Komitesi 
Başkanı Prof. Dr. İsmail Tarhan, Akreditasyon Komitesi 
Başkanı Öğr. Gör. Dr. Cumali Yaşar ve Doç. Dr. Nilay 
Köleoğlu'nun sunumlarıyla delegelere proje hakkında 
bilgi verildi. Toplantı, Çanakkale Teknik Bilimler Meslek 
Yüksekokulundaki proje laboratuvarlarının gezilmesiyle 
sona erdi.  

Tarihi Alana 'Mustafa Kemal Yürüyüş Yolu’
Çanakkale Savaş alanlarına yeni bir bakış açısı getirecek 
'Mustafa Kemal Yürüyüş Yolu' adlı proje için Tarihi Alan'da 
çalıştay düzenlendi.
Çalıştay sonrası, Anafartalar kahramanı ve Cumhuriyet'imizin 
kurucusu Mustafa Kemal Atatürk'ün  vefatının 83. 
yıldönümünde, cepheye intikal ettiği güzergahta Atatürk'ün ve 
aziz şehitlerimizin hatırasını yaşatmak, yad etmek ve projenin 
teknik incelemesi adına yürüyüş gerçekleştirildi. Proje 
bittiğinde atılan her adımda tarihin ve kahramanlık hikayesinin 
olduğu, onların izinden gidilecek, karış karış savunuulup adım 
adım yürünülen bu topraklarda, Tarihi Alan'da yer alan 57. Alay 

Yürüyüş Güzergahı ve Arıburnu Yürüyüş Güzergahı'na bir 
yenisi daha eklenmiş olacak. Çanakkale Savaşları'nın engebeli 
bir arazide, zor koşullar altında büyük mücadelelerle 
kazanıldığını, ziyaretçilere savaş alanında hissettirmek üzere 
planlanan yürüyüş güzergahlarına, Mustafa Kemal Atatürk'ün 
cepheye intikalinden başlanarak kullandığı karargâhları 
içerecek şekilde harp sahasında izlemiş olduğu rotanın tarihsel 
veriler doğrultusunda oluşturulan Mustafa Kemal Yürüyüş 
Yolu'nun da eklenmesi ile Tarihi Alan'a gelen ziyaretçiler tarihin 
adımlarını takip ederek şanlı zafere birçok açıdan da tanıklık 
etmiş olacak.  
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Çanakkale Belediye Meclisi toplantısında 'ücra köylere, 
dandik dundiklere değil' şeklindeki söylemiyle eleştiriler 
alan Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, Muhtarlar Derneği 
başkanlarına mektup yazarak, konuyla alakalı kendisini 
ifade etti.  Gökhan; “Benim ifadem köylerimizin güzel 
niteliklerini kaybedip, hak ettiği özeni göremeyip, 
yaşlılarıyla terk edilmiş mahzun bir hale dönüşmesine 
isyanımdır” ifadelerini kullandı.
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'ın Muhtarlar Derneği 
başkanlarına mektubunda şu ifadeler yer aldı; “1 Kasım 
2021 tarihli Belediye Meclis Toplantısı gündem dışı 
konuşmalarımız esnasında 19 Ekim'de kutlanan Muhtarlar 
Günü nedeniyle düşüncelerimi paylaştım. Mensubu 
olduğum partinin muhtarlarla ilgili planlarını, verdiği önemi 
ve değeri, muhtarların mutlaka bir bütçeye sahip olmaları 
gerekliliğini meclis kürsüsünden ifade ettim. Ancak meclis 
kürsüsünden yaptığım konuşmaların daha önce de maruz 
bırakıldığım gibi, yine önü ve ardı kesilerek, bu işte mahir 
olmuş ellerde istedikleri forma getirilerek servis edilmesi, 
ardından da düğmeye basarak sıra sıra basın açıklaması 
yaptırılması maalesef alışkın olduğumuz bir durum haline 
geldi. Maalesef diyorum çünkü benim gerçekte ne demek 
istediğimi, beynimin arkasında karanlık odalar olmadığını, 
gerçek düşüncelerimi hemen herkes çok iyi biliyor. Ama 
benimle ve söylediklerimle ilgili kamuoyunda 
sarsamadıkları iradeyi ve güveni hazmedemeyenlerin, ne 
yazık ki en iyi bildikleri işi çamur atmayı ve ellerindeki 
çamuru da etraflarına zorla bulaştırma telaşını üzülerek 
görüyorum. Çünkü benim hiçbir sorunum olmayan, 
yaptıkları işle, üstlendikleri sorumlulukla çok 
önemsediğim, en önemlisi de birer seçilmiş kişi olan 

Muhtar dostlarımla sözüm ona karşı karşıya getirmeye 
çalışıyorlar. Bizler karşı karşıya değil, ancak yan yana 
omuz omuza oluruz.  Ben kuşaklardır tarımla uğraşan, 
topraktan beslenen bir ailenin ferdiyim. Köyü de köylüyü 
de üretimin gücünü de toprakla uğraşmanın zorluk ve 
zahmetini de çok iyi bilirim. Hem işim hem de siyasi 
yaşantım boyunca yüzlerce köy gezdim, köylerin 
durumunu kendi gözlerimle gördüm. 
Gördüğüm şudur ki günden güne köy yaşamı, kırsal yaşam 
bitiyor. Köylü topraktan ümidini kesiyor, ürettiği para 
etmiyor, mazot gübre almış başını gitmiş, çocuğunu 
gönderecek okulu yok, bir dönemin mimari izlerini taşıyan 
canım köy okulları korunamamış, kaderine terk edilmiş, 
orman içlerinden, dere kenarlarından geçerken çöpleri, 
moloz yığınlarını hangimiz görmedi, kanalizasyonların 
çaya aktığını ben kendi gözlerimle gördüm ve bu durumun 
düzeltilmesi için uğraştım. Gençler tarımı bırakmış, 
topraktan geçinmekten vazgeçmiş maden şirketinde 
çalışıyor, şehre gelip güvenlik görevlisi olabilmek için 

çabalıyor. Oysa elindeki toprak her şeyden değerli, bunu 
kendisi de biliyor, ama köyünde kalmasını, üretmesini 
sağlayacak koşullar ona sunulmamış. Gelişmiş, yatırım 
almış, nispeten merkezlere daha yakın köylerde gençlerin 
gözlerinin nasıl parladığını, belediye başkanlığı koltuğunu 
versen, dönüp bakmayacağını, toprağını bırakıp asla şehre 
gelmeyeceğini çok yakından görüyorum.
Benim ifadem köylerimizin güzel niteliklerini kaybedip, 
hak ettiği özeni göremeyip, yaşlılarıyla terk edilmiş 
mahzun bir hale dönüşmesine isyanımdır. Yurt dışına çıkıp 
yolunu köylere düşürenler iyi bilir. Avrupa'da köylerden 
şehir merkezine dönmek istemezsiniz. Köy yaşamı, köyde 
sunulan imkanlar, temizlik, düzen sizi büyüler. Genci, 
yaşlısı, çocuğu hepsi köydedir, köyde olmaktan çok 
mutludur. Çünkü devleti onun ait olduğu yerde kalması, 
toprağını yaşatması, üretimini sürdürmesi için onu el 
üstünde tutar. Bizim köylümüz niye bu şartlara sahip 
olmasın, niye muhtarımız bank, çöp kovası peşinde koşsun, 
niye çocuklar internete erişebilmek için köyün en tepesine 
çıksın, niye gençler evlenebilmek için tarla taban satsın. 
Kalkınmanın, büyümenin, gelişmenin olmazsa olmazı 
kırsal kalkınmayı baş tacı etmektir. Dolayısıyla köyü, 
köylüyü, bizi doyuranı. Bu düşüncelere sahip bir insanın 
köyü, köylüyü, muhtarı aşağılamak gibi bir düşüncesi 
olabileceğini sananları, şahsımı köyde yaşayan 
hemşerilerim ve muhtar dostlarımla karşı karşıya 
getirmek isteyenleri çok iyi görüyor ve tanıyorum. Evet 
muhtarlarımızın da ifade ettiği gibi Atatürk çok haklı, 
gerçekten de 'Köylü Milletin Efendisidir', efendisi olarak 
kalması için de gerekenler yapılmalıdır.”  

Başkan Gökhan'dan Muhtarlara Mektup

CHP Milletvekillerinden '1915 Çanakkale Köprüsü' Açıklaması

“'TİCARİ SIR' DİYEREK DE HALKIN CEBİNDEN ÇIKAN PARALARLA 
YAPILAN YATIRIMLARA ÖDENEN PARALAR SAKLANMAKTADIR!”

CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale Milletvekili 
Muharrem Erkek ile Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan 
1915 Çanakkale Köprüsü ile ilgili bir yazılı basın açıklaması 
yaptı.
Erkek ve Ceylan'ın açıklamasında aynen şu ifadeler yer aldı; 
“İktidarın yaptığı siyasetin en temel ve önemli noktası, 
halktan topladığı vergileri nereye, nasıl harcadığıdır. Çünkü 
bu durum iktidarın tercihini gösterir. Bizlerin temel bir inancı 
vardır: Siyaset tercih işidir. Ya tercihlerinizi halktan yana 
kullanırsınız ya da bir avuç Saray çevresindeki isimlerin 
lehine. Yol, köprü, hastane yapılması bir iktidarın ana 
görevlerindendir. Bu yatırımlar yapılmalıdır. Bizlere düşen 
ise halkın lehine yapılıyorsa o yatırımı desteklemektir. 
Bilinmesi gerekir ki 'çalıyor ama yapıyor, yandaşını zengin 
etse de yol yapıyor' anlayışlarına kesinlikle karşıyız. Tüm 
yatırımlar halkın verdiği vergilerle halk için yapılmaktadır. 
Kimse cebindeki şahsi parayı harcama rahatlığıyla hareket 
edemez. Bu anlayışımız 1915 Çanakkale Köprüsü için de 
geçerlidir. Bütün noktaları ayrıntılı analiz edilerek, konunun 
uzmanlarının fikirleri alınarak, dünya örnekleri incelenerek, 
fayda-maliyet değerlendirmesi öne çıkarılarak ve daha 
önemlisi bölge halkının da görüşlerine başvurularak yapılan 
yatırımlar daha doğrudur. 1915 Çanakkale Köprüsü için bu 
ölçütlerden geçmiştir denebilir mi? Elbette hayır! Bildiğiniz 
gibi AK Parti iktidarının temel özelliği ise 'ben yaptım oldu' 
anlayışıdır. Bu gibi devasa büyüklükteki yatırımlar için 
danışma mekanizmaları bu iktidar tarafından yok edilmiştir. 
'Belli başlı isimlere, Saray avanelerine kâr sağlıyorsa ve tek 
adam istiyorsa o yatırım doğrudur' anlayışı ülkemize onmaz 
yaralar açmaktadır. Üstelik 'ticari sır' diyerek de halkın 
cebinden çıkan paralarla yapılan yatırımlara ödenen paralar 
saklanmaktadır.
Eski Parayla Yaklaşık 29 Katrilyon İle Kaç Tane 1915 
Çanakkale Köprüsü Yapılır?
Sadede gelelim… 1915 Çanakkale Köprüsü için basından ve 
bir soru önergesi yanıtından öğrendiğimiz kadarıyla bilgiler 
şöyledir: Söz konusu işin uygulama sözleşmesi 16.03.2018 
yılında imzalanmıştır. Kınalı-Tekirdağ-Çanakkale-
Savaştepe Otoyolu Projesi Malkara-Çanakkale (1915 

Çanakkale Köprüsü Dahil) işin toplam sözleşme bedeli 10 
milyar 354 milyon 576 bin 201,85 TL'dir. Yap-İşlet Devret 
modeli ile ihale edilen 1915 Çanakkale Köprüsünün maliyeti 7 
milyar 144 milyon 50 bin 993,51 TL'dir. 1915 Çanakkale 
Köprüsü için Hazine'nin günlük 45 bin araç geçişi garanti 
ettiği belirtilmektedir. Yani gün içinde 45 bin araçtan az 
sayıda araç geçerse devlet bunun üstünü halkın ödediği 
vergilerle tamamlayacaktır. Ülkemizin dört bir yanında, hiç 
bu köprüden geçmeyen milyonlarca yurttaşımızın ödediği 
vergiler birilerine aktarılacaktır. Bunun bedeli nedir? Geçiş 
ücreti 15 Euro + KDV'dir. Ayrıca iktidarın beceriksiz ekonomi 
politikaları nedeniyle 1 Euro 11 Lirayı geçmiştir. Küçük bir 
hesap yapalım: 45 bin araç garantisi demek şirkete günlük 
675 bin Euro + KDV ödemeyi garanti etmek demektir. Türk 
Lirası ile bu rakam 7 milyon 425 bin + KDV'dir. Peki, bu oran 1 
yılda ne kadar yapmaktadır? Euro olarak 246 milyon 375 bin 
+ KDV yapan bu rakam, 2 milyar 710 milyon 125 lira + KDV'ye 

denk gelmektedir. Eski parayla yaklaşık 3 katrilyon para 
halkın cebinden alınarak şirkete aktarılacak durumda söz 
verilmiş. Garanti süresi ne kadar? Tam 10 yıl 8 ay 12 gün! Bir 
hesap daha yapalım: 3 bin 912 günlük işletme süresi için Euro 
bazında 2 milyar 640 milyon 600 bin + KDV sözü verilmiş. Bu 
ise 29 milyar 46 milyon 600 bin+ KDV Türk Lirası 
yapmaktadır. Eski parayla yaklaşık 29 katrilyon ile kaç tane 
1915 Çanakkale Köprüsü yapılır? Temel sorumuz bu! İktidar 
temsilcileri yanıt verirse hepimiz aydınlanmış oluruz. Ana 
fikir olarak yatırıma değil, iktidarın peşkeş zihniyetine 
karşıyız! Bizlere seslenen iktidardakiler şunu soruyor: 
'Köprüden geçerken gözlerinizi kapatacak mısınız?' Halkın 
milyarlarca lira parası yandaşlara peşkeş çekilirken yüzü 
kızarmayanların sorduğu bu soruya vereceğimiz yanıt basit: 
halk soyulurken gözlerimizi kapatmayız, kapatamayız!”  
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Çanakkale Belediyesi 2022 yılı ücret tarifesi için hazırlanan 
komisyon raporunun görüşüldüğü Çanakkale Belediye 
Meclisi'nin Kasım ayı toplantısında Katı atık tarifesine gelen 
yüzde 50 zam ile birlikte bir haneye katı atık tarifesinin 
maliyeti aylık 30 TL'ye çıktı.
Çanakkale Belediyesi 2022 yılı ücret tarifesi için hazırlanan 
komisyon raporunun görüşüldüğü Çanakkale Belediye 
Meclisi'nin Kasım ayı toplantısında Katı atık tarifesine gelen 
yüzde 50 zam ile birlikte bir haneye katı atık tarifesinin 
maliyeti aylık 30 TL'ye çıktı. Cumhurbaşkanlığı tarafından 
belirlenecek olan katsayı oranına göre yapılacak su zammı 
ise Ocak Ayı Meclisinde kesinlik kazanacak.  Yapılan 
oylamada Cumhuriyet Halk Partisi evet derken, AK Parti 
oylamada red oyu kullandı.  Tarifelerde gelen artışlara tepki 
gösteren AK Parti Grubuna cevap veren Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan, “Katı atık tarifesi 20 liraydı 30 liraya çıktı. 
Dolayısı ile yüzde 50 arttı.  Şöyle düşünün, bunun içerisinde 
toplama,  taşıma ve bertaraf hepsi var.  Dolayısı ile burada bir 
haneye aylık 30 lira. Yani bir hanede 3 kişi var desek adam 
başı 10 lira ederi.  Bir paket sigaradan daha düşük bir rakama 
çöpünüzü her gün atıyorsunuz, çöpünüz toplanıyor, taşınıyor 
ve bertaraf ediliyor” dedi. 
Çanakkale Belediye Meclisi'nin Kasım ayı toplantılarının 6. 
Birleşiminin gündemi bütçe oldu. Katı atık tarifesine gelen 
yüzde 50 zam ile birlikte bir haneye katı atık tarifesinin 
maliyeti aylık 30 TL'ye çıktı. Cumhurbaşkanlığı tarafından 
belirlenecek olan katsayı oranına göre yapılacak su zammı 
ise Ocak Ayı Meclisinde kesinlik kazanacak. 
Çanakkale Belediyesi 2022 yılı ücret tarifesi için hazırlanan 
komisyon raporu ile ilgili meclise bilgi veren Komisyon 
Başkanı CHP Belediye Meclis Üyesi Süleyman Canpolat 
“Geçtiğimiz hafta başından, hafta boyunda  Plan ve Bütçe 
Komisyonumuz toplanarak ücret tarifesini  görüşmüştür.  
İlgili mevzuata göre yaptığımız çalışmada, ilgili birimlerin 
müdürleri ve uzmanları gelerek komisyonumuza bilgi 
vermiştir.  Bu bilgiler ışığında biz de detaylı olarak madde 
madde bütün başlıkları inceledik.  Özetle arz etmek gerekirse 
13 ve 14 ana başlık bölümündeki içme suyu ücret tarifesi ile 
atık su tarifesinde yer alan başlıklarda mali unsurlarının 
henüz kesinleşmemiş, merkezi idare tarafından açıklanan ve 
daha sonra da  kesinleşecek olan ekonomik değerler de göz 
önünde bulundurularak, bu belirlemenin ocak 2022  meclis 
toplantısında belirlenmesine oy birliği ile karar verilmiştir.  
Ayrıca Kurşunlu, Saraycık ve Işıklar Köyü Dört yol  mevkii  
dahil olmak üzere, suyumuzu kirleten ve tarafınızdan da sık 
sık gündeme getirilen  atık su  ücret tarifesinin belirlenmesi  
için de çalışmalar yapılmış, bize sunulan bu ücretin, bizim  
ilgili  Çanakkale Merkez konut için belirlenen  tarifenin 5'te 
biri yani %20 oranında ücretlendirilmesi ile ilgili  öneri oy 
birliği ile kabul edildi.  Saydıklarım başlıkların dışında kalan 
tarifelerin diğer bölümleri ise oy çokluğu ile kabul edilmiştir” 
dedi.

“MÜTEAHHİTLER ESENLER VE 
KARACAÖREN'E İNŞAAT YAPMAYA 
KORKUYOR”               

Komisyon Başkanı Süleyman Canpolat'ın konuşmasının 
ardından katı atık su ücretleri ile ilgili söz alan AK Parti 
Belediye Meclis Üyesi Özlem Karadayı, ücret tarifesinde yer 
alan imar alanlarındaki, bölgelere göre farklılıklara değinerek, 

inşaat sektörünü zorlayan ruhsat harçlarına değinerek 
yeniden görüşülmesini istediklerini belirterek  “Öncelikle  
komisyonda emek veren herkese teşekkür ederim.  Ücret 
kalemlerini bu hafta inceledik ve ücret kalemlerinin hemen 
hemen çoğunda artışlar var. Ben bazı konulara değinmek 
istiyorum.  İmar kalemlerinde bütüne baktığımız zaman 
yüksek bir artışlar var. Özellikle yeni gelişen Esenler ve 
Karacaören bölgesi ile ilgili bazı görüşlerimi bildirmek 
istiyorum.  Burada ruhsat harç oranları merkeze göre 5 kat 
yüksek.  Biz oradaki insanlarla görüştüğümüz zaman onlara 
gerçekten çok ciddi sıkıntılar yarattığını dile getirdiler.  Çünkü 
merkezde bir sıkışıklık var ve orada yeni bir yaşam alanı 
oluşuyor. Bizim de orayı teşvik etmemiz, desteklememiz 
gerekiyor.  Ama bu İmar Harçlarının yüksekliğinden dolayı 
sektör sıkıntı yaşıyor.  Biliyorsunuz ki inşaat sektörü birçok 
sektörü destekliyor.  Bunun yüksek olmasından dolayı da ev 
fiyatları ve kiralar orada biraz daha yüksek.  Bu 5 kat oranını 
mecliste bir daha görüşmemiz gerekiyor.  Çünkü cidden 
bazıları 'biz orada inşaat yapmaya korkuyoruz harçlardan 
dolayı' diyorlar.  Bunları tekrar bir gündeme getirmemiz 
gerektiğini düşünüyoruz. En azından sektörü desteklemek e 
teşvik etmek, oraya yeni yaşam alanları oluşturmak için” 
dedi.

“KATI ATIK SİSTEMİNİ HALKA MAL 
ETMEYELİM”
Yapılan yeni  katı atık depolama alanının modern ve güzel bir 
kapasiteye sahip olduğunu belirten, ancak artan katı atık 
maliyetleri ile yeni katı atık depolama sisteminin halka mal 
edildiğini belirten ve bu %50 oranında artışın yapılacağı bu 
oranın biraz daha düşürülmesi gerektiğini dile getiren AK 
Parti Belediye Meclis Üyesi Özlem Karadayı “Su ve atık suyu 
Ocak ayında görüşeceğiz ama  katı atıkta %50 oranında bir 
zam geldi.  Şimdi yeni katı atık sistemi başarılı, çok ciddi bir 
yatırım yalnız orana baktığımız zaman yine buranın 
maliyetini halka mal ettik.  Bu oranın biraz daha düşmesi 
lazımdı.  Önümüzdeki birkaç senede bu artışlar devam 
edecek.  Burada daha yaratıcı fikirler, çalışmalar yaparak bu 
oranları biraz daha düşürmemiz gerekiyor ki.  Halkımıza da 
fazla yük etmeyelim” dedi.

“BİR PAKET SİGARADAN AZ MALİYETLE 
ÇÖPÜNÜZ BERTARAF EDİLİYOR”
 Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, “ÇAKAB ile Ağustos'tan 
Ağustos'a tam maliyeti daha tam belli olmadı. Onun için harç 
işi mevcut duruma göre tam maliyet hesabı yapıldı.  Dolayısı 
ile böyle bir rakam çıktı.  Buna yapacak bir şey yok. 20 liraydı 
30 liraya çıktı. Dolayısı ile %50 arttı.  Şöyle düşünün, bunun 

içerisinde toplama,  taşıma ve bertaraf hepsi var.  Dolayısı ile 
burada bir haneye aylık 30 lira. Yani bir hanede 3 kişi var 
desek adam başı 10 lira ederi.  Bir paket sigaradan daha düşük 
bir rakama çöpünüzü her gün atıyorsunuz, çöpünüz 
toplanıyor, taşınıyor ve bertaraf ediliyor. Oradaki imtiyaz 
sözleşmesine göre umudumuz şu;  Orada elektrik üretimi var 
oradan bir gelir elde ediyoruz, şimdi ayrıştırılmış olan 
çöplerin, metal, karton gibi atıklardan elde edilecek gelirlerin, 
artı yakıt olarak üretilen  ve bunun enerji üreticilerine 
verilmesi ile elde edilecek olan  gelirlerle bu maliyetleri 
minimize etmeye çalışıyoruz.  Bunun yanı sıra biliyorsunuz 
çok ciddi maliyet artışları oldu.  Özellikle Avrupa Kalkınma 
Bankasından bir fonlama oldu,  o fonlamanın da getirdiği bir 
Euro maliyeti var.  Dolayısı ile %50 artış oransal olarak çok 
fazla olabilir ama rakam olarak bir evin maliyetinin bir ay 
boyunca 30 lira olması çok fazla olduğunu söyleyemeyiz” 
dedi.

“OCAK AYINA KADAR ZAM YOK”
Su ve atık su için belirlenen artış ile ilgili de konuşan ve Ocak 
ayına kadar bir artışın yaşanmayacağını belirten Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan “ Suyu 5 liraya indirmemizin bir 
manası yok. Bu bir popilizm.  Gerçek neyse onu paylaşacağız.  
Çünkü yasa da tam maliyet hesabını yapın diyor.  Artı bunun 
üstüne atık su da biniyor.  Onun için Su maliyetlerini 
belirlemeyi erteledik. Mesela devlet kat sayıyı %36 olarak ilan 
etti. Yalnız bir şey var, Cumhurbaşkanına %50 indirme, %50 
arttırma yetkisi verildi. Yılsonu geldiğinde bu ilan edilecek bir 
daha.  Emlak vergileri, vergi resim harçları başta olmak üzere 
her şey ona göre belirleniyor.  Dolayısı ile o rakamı belirlemek 
için öteledik. Yoksa her sene bu oylamada geçiyordu.  Dolayısı 
ile su ve atık su maliyetini tam hesap edebilmemiz için bu 
şekilde erteliyoruz. Şu anda zam yapmıyoruz devam ediyor. 
İki ay boyunca suya ve atık suya herhangi bir zam yok. Ama 
Ocak ayında sırf iki madde ile ilgili yine komisyon tarafından 
bir değerlendirme yapılacak.  Ona göre karar vereceğiz” dedi.

“BUNLARIN YAPILMASINI ÇANAKKALE 
HALKI İSTEDİ”
Plan Bütçe Komisyonu Başkanı Süleyman Canpolat, 
yapılması planlanan artışla ilgili son kez söz alarak yaptığı 
açıklamada, Çanakkale halkının isteklerinden yola 
çıktıklarını belirterek “Atık Su ve İçme suyunun belirlenmesi 
ile ilgili son önerimizden önce bunların tartışmaları esnasında 
şunu gördük ki Çanakkale halkı 2019 yılından bu hedeflere 
ulaşmak için çalışıldığı zamanda bizden şunu istemişler; 
temiz su,  temiz çevre, temiz bir enerji kaynağı ve insan 
sağlığına gereken önemin verilmesini mutlaka olmasını 
istemişler. Dolayısı ile bunlar stratejik hedefe geçtiği için  
fiyatların düşürülmesi için bazı faaliyetler es geçilebilir ama  
bu görevler verilince  mecburen  detaylı çalışmak gerekiyor.  
Bir sürü imkanlara sahip olmak ve bunların hepsi altyapı 
yatırımında yer alacağı için fiyatı oldukça yukarı doğru 
çıkıyor.  Arkadaşlarımın gönlünün de biraz sakin olması lazım 
çünkü Çanakkaleliler bunları istemişler.  Biliyorsunuz, 
STK'lar, bireyler, üniversiteden uzmanlar ve belediyemizin 
elemanları ile hep birlikte çalışmıştık” dedi.
Yapılan konuşmaların ardından 2022 yılı gelir tarifesi 
Komisyondan gelen şekliyle Başkan Ülgür Gökhan tarafından 
oylamaya sunuldu.  Yapılan oylamada Cumhuriyet Halk 
Partisi evet derken AK Parti ise oylamada red oyu kullandı.

Çanakkale Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü 
tarafından daha temiz bir kent için aralıksız 
gerçekleştirilen çalışmalar kapsamında ambalaj 
atıkları ile yeşil atıklar, moloz vb. (Max. 5 çuvala 
kadar inşaat atıklar) ve eski ev eşyalarından 
oluşan gelişigüzel atıklar, diğer atıklardan ayrı 
olarak toplanmaya devam ediyor.
Çalışma kapsamında tüm mahallelerde 
belirlenen gün ve saat aralıklarında ambalaj ve 
gelişi güzel atıklar diğer atıklardan ayrı olarak toplanacak. 
Ekipler, belirlenen günlerde gelişigüzel atıkları randevu ile 
toplayacak. Gelişi güzel atıklar, 444 17 17/ 1152-1162 no'lu 
telefonlardan toplama günlerinden önce yer bildiriminde 
bulunulması kaydı ile belirlenen yerden ekiplerce alınacak. 

Atıklarını belirlenen zamanlamanın dışında 
çıkaran kentliler ise atıklarını 1. Sınıf Atık 
Getirme Merkezine götürmeleri gerekecek. 
Randevu almadan rasgele atılan atıklar için ise 
cezai işlem uygulanacaktır. Ambalaj Atıkları ve 
Gelişi Güzel Atıkların Toplanma Günleri şöyle;
 Barbaros Mahallesi; Ambalaj Atıkları-Pazartesi, 
Çarşamba, Cuma ve Pazar günleri saat 08.00-
16:30

Gelişigüzel Atıklar-Pazartesi, Perşembe günleri.
Esenler Mahallesi; Ambalaj Atıkları-Salı, Perşembe, 
Cumartesi ve Pazar günleri saat 08.00-16.30
Gelişigüzel Atıklar-Çarşamba, Cuma günleri.
Dardanos-Güzelyalı; Ambalaj Atıkları-Pazartesi, 

Çarşamba(Kış Dönemi), Cuma ve Pazar (Kış Dönemi) 
günleri saat 08.00-16.30 Gelişigüzel Atıklar-Her ayın son 
haftası Cuma günü.
Cevatpaşa Mahallesi; Ambalaj Atıkları-Haftanın 7 günü 
saat 08.00-16-30
Gelişigüzel Atıklar-Çarşamba, Cuma günü.
İsmetpaşa Mahallesi; Ambalaj Atıkları-Haftanın 7 günü 
saat 08.00-16.30 (Tekzen Bölgesi 16.00-00.00)
Gelişigüzel Atıklar-Çarşamba, Cuma günü.
Namık Kemal-Kemalpaşa-Fevzipaşa Mahalleleri; Ambalaj 
Atıkları-Haftanın 7 günü saat 08.00-16.30
Gelişigüzel Atıklar-Salı, Perşembe günü. 

Ocak Ayına Kadar Su Zammı Yok!

Randevu Almadan Rastgele Atılan Atıklar İçin Cezai İşlem Uygulanacak!
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Çanakkale Markasını Dubai'de Tanıttı
Dubai'de düzenlenen Türkiye'den 40 firmanın yer aldığı 
Yummex Middle East 2021 şekerleme, tatlı, atıştırmalık 
ürünler fuarında Çanakkale de temsil edildi. Fast Company 
Türkiye Dergisi tarafından Türkiye'nin kadın girişimcileri 
arasından 100 kişiden 42. olan Tatlan Helva'nın kurucusu 
Bahar Yurt ve Şerize Hatun markası kurucusu Gülsüm 
Üstün Çanakkale ürünlerini uluslararası fuarda tanıttılar.  
Tatlan Helva kurucusu Bahar Yurt, "Ürün kalitesi ve 
çeşitliliği, teknoloji kullanımı, ürün kapasitesi, satış hacmi, 
personel sayısıyla sürekli artış sağlayan Tatlan Helva, kalite 
ve lezzet değerlerine sadık kalmayı hedefliyor. Gıda üretim 
izin belgesi, ISO 9001, BRC, HACCP Helal, ISO 22000 Kosher 
Kalite belgeleriyle yüzde 100 susamdan üretilen doğal, 
katkısız, koruyucusuz geleneksel helva ve diğer ürünleri 
kalite sözüne sadık kalarak 145 yıllık sorumlulukla 
ilerletiyor. 145 yıllık geçmişimizle, ürünlerimizi Amerika 
Birleşik Devletleri (ABD), Japonya, İngiltere, Almanya, 
Fransa, Hollanda, Ukrayna, Libya, İsrail ve Yunanistan'a 
ihraç ederek Türk tahin ve tahin helvasını dünyaya 
tanıtıyoruz. Bu fuarla da Ortadoğu pazarına açılmayı 
hedefliyoruz. Bu fuar Türkiye'nin, Çanakkale'nin ve 
Çanakkale markalarının tanıtılması için çok güzel fırsatlar 
sundu.”

Güzel İhracat Haberleriyle Türkiye'ye 
Döndük 
Fuara katılan İHBİR üyesi kadın girişimci Şerize Hatun 
Genel Müdürü Gülsüm Üstün ise, “Biz daha çok yöresel 
ürünler üretiyoruz. Reçel grubu, kahvaltılık soslar grubu ve 
çorba grubumuz var. Süt grubumuz da var ve yöresel 
olduğumuz için ürün yelpazemiz biraz geniş. Bunların daha 
çok doğal, katkısız, koruyucu maddesiz olmasına ve 
yöremizin, Türkiye'nin damak tadına, lezzetine uygun olan 
ürünlerimizi buraya tanıtmak için geldik. Daha önce 
fuarları ziyaretçi olarak tecrübe etmiştik.  İstanbul Hububat 

Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Mamulleri İhracatçıları Birliği 
(İHBİR) bize vermiş olduğu destek tartışılmaz. Bakış açımız 
değişti, stantlarımızda ürünlerimizi anlatıyoruz. Kadınlara 
vermiş oldukları destek için de ayrıca teşekkür ediyorum. 
Hayırlısıyla almış olduğumuz siparişlerle, güzel ihracat 
haberleriyle Türkiye'ye döndük.”

"TÜM KADIN GİRİŞİMCİLERİ 
PLATFORMUMUZA DAVET EDİYORUM"
Üyesi olduğu İstanbul Hububat Bakliyat Yağlı Tohumlar ve 
Mamulleri İhracatçıları Birliği'nin faaliyetleri hakkında da 
bilgi veren Yurt, şunları söyledi:
"İstanbul Hububat Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Mamulleri 
İhracatçıları Birliği'nin (İHBİR) kadın girişimcileri ihracata 

teşvik etmek için başlattığı 'İhracata 
ilham veren kadınlar platformu' 
programı kapsamında, İHBİR üyesi 
olarak tatlan helvanın beşinci kuşak 
temsilcisi bir kadın girişimci olarak 
programa başından beri dahil olmanın 
onurunu yaşıyorum. İHBİR'in 
ihracatçılara yol göstermek amacıyla 
yapmış olduğu bu çalışmada aslında 
hepimiz birbirimizden çok şey öğrenip 
birbirimizi güçlendiriyoruz. Ayrıca bilgi 
paylaşımı iş birliktelerini arttırarak 
motivasyonumuzu motivasyon katıyor. 
İHBİR Yönetim Kurulu Başkanımız Haluk 
Okutur, İHBİR Şube Müdürümüz Ayşe 
Ekinci ve bu projede emeği geçen 
herkese sonsuz teşekkür ediyorum.  
Amacımız hep birlikte kendi alanımızda 
ihracatımızı artırmak ve ülke 
ekonomisine katkıda bulunarak, katma 
değerli ürünler üretmektir. Bu çalışmada 
5'inci kuşak Tatlan helva temsilcisi 

olarak 145 yıllık bilgi ve tecrübe birikimimizle bugüne gelen 
ticari tecrübelerimizle geçmişi unutmadan bugünü 
kaçırmadan geleceği yakalamaya çalışıyoruz. Bunu da 
platformdaki tüm kadın girişimcilerimle paylaşmaya 
çalışıyorum. Türkiye genelindeki tüm kadın girişimcileri de 
platformumuza katılmaya davet ediyorum. İHBİR 
çalışmaları ve programlarıyla bizleri motive edip çok güzel 
çalışmalar yapıyor. Bununla birlikte “B2B” görüşmeleriyle 
birebir ticari anlaşmalar yaparak ihracatımızı artırıyoruz. 
Tüm emeği geçenlere çok teşekkür ediyorum. Tatlan 
idaorganic markalarıyla buradaki kadim bilgilerle herkesi 
sağlıklı beslenmeye güzel ve mutlu yaşamaya bereketli 
günlere davet ediyorum.”
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Önümüzdeki günlerde tedavi olmak için Dubai'ye uçacak 
olan, yaşayan SMA Tip 1 hastası Ahmet Alp Güven için Biga 
Belediyesi önünde toplanan gönüllüler, Bigalılar ve Ahmet 
Alp'in ailesi, ellerindeki mavi balonları şarkılar eşliğinde 
gökyüzüne bırakarak hem sonuçlanan kampanyayı 
kutladı, hem de Ahmet Alp'i uğurladı.
Biga'nın Kemer Köyü'nde yaşayan SMA Tip 1 hastası 
Ahmet Alp Güven;  zolgensma tedavisi alması için 
başlatılan ve 14 ay süren yardım kampanyasının başarıyla 
tamamlanmasının ardından, önümüzdeki günlerde tedavi 
olmak için Dubai'ye gidecek. SMA hastası Ahmet Alp 
bebek için Biga Belediye Meydanı'nda balon uçurtma 
etkinliği düzenledi.
Programa Biga Kaymakamı Erdinç Dolu ve eşi Şenay Yerli 
Dolu, Biga Belediye Başkanı Bülent Erdoğan ve eşi Feride 
Erdoğan, Gümüşçay Belediye Başkanı Adnan Pastırmacı, 
Karabiga Belediye Başkanı Ahmet Elbi, Ahmet Alp'in 
babası Recep Güven, gönüllüler, çocuklar ve vatandaşlar 
katıldı.

“AİLE OLARAK ÇOK MUTLUYUZ”
Ahmet Alp'in babası Recep Güven duygularını şu sözlerle 
dile getirdi: “14 ayın sonunda çok şükür bugünlere ulaştık. 
Her şey gönüllüler sayesinde oldu. Destek olan herkese çok 
teşekkür ederim. İyi ki varsınız. Aile olarak çok mutluyuz.”
Ahmet Alp gönüllülerine teşekkür eden Biga Kaymakamı 
Erdinç Dolu, “Ahmet Alp yavrumuz için gerekli olan tedavi 
masrafları toplandı ve en kısa zamanda tedavi olacağı 
hastaneye yatışı yapılacak. Öncelikle bu masrafların 
toplanmasında emeği geçen gönüllü tüm vatandaşlarımıza 
içtenlikle teşekkür ediyorum. Yaklaşık 2 milyon doların 
üzerinde bir tedavi masrafı var. Kolay değil. Dolayısıyla tüm 
Bigalı hemşehrilerime teşekkür ediyorum. Bu paranın 
büyük bir bölümü hepimizin bildiği gibi Biga'dan toplandı. 
Dolayısıyla Bigalı olmakta ne kadar gurur duysanız o kadar 
az. Herkese içtenlikle teşekkür ediyorum. Esas teşekkürü 
ise Ahmet Alp gönüllülerine etmek istiyorum. Malumunuz 
iki ay önce burada göreve başladım. İlk geldiğimizde 
bilboardlarda Ahmet Alp'e destek için afişleri görmüştüm. 

Araştırma yaptım ve ilk Çarşamba günü standı ziyaret 
ettiğimde hem Biga'da çalışmaktan gururlandım hem de 
onur duydum. Sayıları az da olsa Ahmet Alp gönüllülerinin 
gözlerindeki enerjiyi, inanmışlığı ve adanmışlığı görünce 
bu işi en kısa zamanda sonuçlanacağına dair ümidim 
fazlasıyla arttı. Herkesten büyük bir alkış istiyorum. Tüm 
emeği geçenlere teşekkür ediyorum” diye konuştu.
Konuşmaların ardından tüm katılımcılar ellerindeki 
balonları şarkılar eşliğinde gökyüzüne bıraktı. Ahmet Alp 
önümüzdeki günlerde Birleşik Arap Emirlikleri'nin Dubai 
şehrine giderek tedavi altına alınacak.  

Mavi Balonlar İle Uğurlandı

Gestaş Deniz Ulaşım, Uluslararası Lojistik Fuarı'nda
Çanakkale Boğazı ve adalar hattında araç ve yolcu 
taşımacılığı yapan Gestaş Deniz Ulaşım A.Ş., Avrasya 
bölgesinin en büyük taşımacılık ve lojistik fuarı olan 
Uluslararası Logitrans Transport Lojistik Fuarı'na katıldı.
Çanakkale Boğaz hattı, Gökçeada, Bozcaada ve Güney 
Marmara hattında araç ve yolcu taşımacılığını yürüten, 
Asya ve Avrupa arasında yük taşımacılığında hizmet veren 
lojistik firmalarının boğazı geçişte tercihi olan Gestaş Deniz 
Ulaşım A.Ş., dünyanın önde gelen lojistik firmaları ve iş 
ortaklarıyla bir araya geldi. İstanbul CNR Expor Fuar 
Merkezi'nde kurulan stantla, dünyanın dört bir yanından 
gelen katılımcılara, şirket temsilcileri tarafından faaliyetler 
aktarılırken, aynı zamanda fikir alışverişinde bulunuldu. 
Fuarla ilgili değerlendirmelerde bulunan Gestaş İskeleler 
Operasyon Müdürü Naci Gündoğdu, “Uluslararası Logitrans 
Transport Lojistik Fuarı, Avrasya bölgesinin en büyük 
taşımacılık ve lojistik fuarı olma özelliğine sahip. Bizler de 
Gestaş olarak, Asya'dan Avrupa'ya, Avrupa'dan da Asya'ya 
lojistik hizmeti veren firmaların Çanakkale Boğazı 

geçişlerinde tercih ettiği bir firmayız. Bugün burada iş 
ortaklarımızla bir araya gelme, şirketimiz faaliyetlerini 
dünyanın dört bir yanından gelen katılımcılara aktarma 
fırsatı buluyoruz. Özellikle karayolu taşımacılığı yapan 
firmalarla temas kurarak Asya'dan Avrupa'ya yaptıkları 
taşımacılık faaliyetlerinde Boğazı geçiş noktasında tercih 
edebilecekleri, hizmet verdiğimiz güzergahlar ve hizmet 

verdiğimiz feribotlar hakkında bilgilendirmede 
bulunuyoruz” dedi. 
Gestaş Deniz Ulaşım Kurumsal İletişim Müdürü Yusuf 
Aydın ise, “İstanbul Fuar Merkezi'nde Çanakkale'nin deniz 
ulaşım şirketi olarak biz de katılımcılara hem şirketimizi 
hem de faaliyetlerimizi tanıtmak adına bir stand kurduk. 
Müşterilerimizle bir araya geliyoruz. Gestaş Deniz Ulaşım, 
Çanakkale Boğazı'nda, Gökçeada Ve Bozcaada adalar 
hattında, Güney Marmara Adalar Hattı'nda araç ve yolcu 
taşımacılığını yürüten bir deniz ulaşım şirketi. Burada 
fuarda biz de karayolu taşımacılığı yapan lojistik 
firmalarıyla bir araya gelerek, Çanakkale Boğazı'ndaki 
geçiş güzergahlarımızı, Avrupa'dan Asya'ya, Asya'dan 
Avrupa'ya geçişte feribotlarımızı ne yönde 
kullanabilecekleri, nasıl hizmet alabilecekleri konusunda 
bilgilendirme yapıyoruz" diye konuştu. 
10 Kasım'da İstanbul Fuar Merkezi'nde kapılarını açan 
Uluslararası Logitrans Transport Lojistik Fuarı 18 ülkeden 
122 şirkete ev sahipliği yapıyor.

Artık 'Karabiga Karidesi' olarak adlandırılacak!

Tarımsal Araştırmalar ve Politikalar Genel Müdürlüğünün 
başvurusu üzerine tanımları, morfolojik, biyolojik 
özellikleri, genetik ve diğer özellikleri belirlenen palamut, 
sardalya, sarıkuyruk, istavrit, turna, Eğirdir yağ balığı, eğrez 
ve Karabiga karidesi türlerinin tesciline karar verildi.
Karar Resmi Gazete'de yer alırken, Çanakkale'nin Biga 
ilçesine bağlı Karabiga beldesinde Jumbo karidesin 
tescillenmesi büyük bir sevinç yarattı. Karabiga Belediyesi 
sosyal medya hesaplarından 'Jumbo Karides artık patentli 
olarak Karabiga'nın! Başlığı altında yapılan açıklamada şu 
ifadelere yer verildi; Karabiga'mıza özgü olan Jumbo 
Karides'in, resmî olarak patentini almak için Su Ürünleri 
Tescil Komitesi'ne Karabiga Belediyesi olarak başvuruda 
bulunmuştuk. Başvurumuz onaylandı ve Jumbo Karides'in 
artık tescilli olarak dünya üzerinde de 'Karabiga Karidesi' 
olarak adlandırılmasına karar verildi. Bizler bu müjdeli 

haberi vermekten mutluluk ve gurur duyuyoruz. Başvuru 
sürecinde başından sonuna kadar desteklerini 
esirgemeyen Grup Başkanvekilimiz Sayın Bülent Turan ve 
Çanakkale AK Parti Milletvekilimiz Sayın Jülide 

İskenderoğlu'na çok teşekkür ederiz. Hayırlı olsun…”
 Karabiga Belediye Başkanı Ahmet Elbi de yaptığı 
paylaşımda; “Jumbo Karides'in patentini Karabiga'mıza 

resmî olarak da aldık. Dünya üzerinde Jumbo Karides'in 
artık 'Karabiga Karidesi' olarak tanınacak olması benim 
için, memleketim adına duyduğum büyük bir mutluluk ve 
gurur. Bu sürecin başından sonuna kadar bizlere desteğini 
esirgemeyen mesai arkadaşlarıma, Grup Başkanvekilimiz 
Sayın Bülent Turan'a ve AK Parti Çanakkale Milletvekilimiz 
Sayın Jülide İskenderoğlu'na teşekkürü borç bilirim” 
ifadelerini kullandı.

Geyikli yılın beldesi ödülünü aldı
Ezine ilçesine bağlı Geyikli ilçesi Bonne Vie Dergisi 
tarafından yılın beldesi ödülüne layık görüldü.

Geyikli Belediye Başkanı Mevlüt Oruçoğlu 9 Kasım'da 
İstanbul'da Çırağan Sarayı'nda düzenlenen yılın beldesi 
ödül törenine katıldı. Ödülü almaktan duyduğu 
memnuniyeti dile getiren Başkan Oruçoğlu, “Geyiklimiz 
adına yılın turizm beldesi ödül törenine katıldık. 
Beldemizin turizm değeri olduğunu anlattık. Hakan 
Solaker ve ekibine misafirperliği için Geyikli adına 
teşekkür ediyorum. Kendilerini Şubat ayında 
düzenlenecek Emitt Turizm Fuarı'nda açılacak Geyikli 
standına davet ettik. Beldemizin tanıtımı Geyikli'mize 
değer katacaktır” dedi.
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İŞKUR İl Müdürü Mehmet Uğur Yavuz, kurum faaliyetleri ile 
ilgili genel bir değerlendirme yaptı. Yavuz, “Geçtiğimiz 
dönemde 9 bin 381 açık iş ilanı aldık. 17 bin 23 bireysel 
görüşme, 6 bin 802 işyeri ziyareti gerçekleştirdik.  Bunlardan 
bin 262'sini işbirliğine çevirdik; 6 bin 205 kişiyi de işe 
yerleştirdik.” dedi.  
Çanakkale Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürlüğü görevine 
atanan İŞKUR İl Müdürü Mehmet Uğur Yavuz Çanakkale'nin 
basın mensupları ile bir araya gelerek bu yıl ve 2022 
hedeflerini değerlendirdi.
2020 yılını bütüncül bir değerlendirme ve yeni yıl hedeflerini 
kamuoyuyla paylaşma üzerine açıklama yapacağını ifade 
eden Müdür Yavuz sunumunda İŞKUR'un İşe yerleştirme, 
Aktif ve Pasif İşgücü Hizmetleri başlıklarında hizmet verdiğini 
bu başlıkların iş arayan, işveren, engelli koçluğu, meslek 
danışmanlığı, İş Kulüpleri gibi dallara ayrılarak işgücünün tüm 
paydaşlarına ulaştığını açıkladı.

“17 BİN 23 KİŞİ İLE YÜZ YÜZE GÖRÜŞME 
YAPTIK”
Müdür Yavuz, “İŞKUR olarak bizim iki temel hizmet 
enstrümanımız var.  Birincisi Aktif istihdam politikası araçları,  
diğeri ise pasif istihdam politikası araçları. Yani Aktif İş Gücü 
hizmetleri ve pasif işgücü hizmetleri ile Çanakkale'de Meslek 
edindirme kursları, İşbaşı Eğitim Programları, Toplum Yararına 
Programlar Aktif istihdam politikası araçları olarak takip 
ediyoruz.   Diğer taraftan iş istihdamını arttırabilmek için 
Meslek edindirme kursları anlamında 12 kur düzenledik, 171 
katılımcı 457 bin 771 ödeme yaptık. Bu Kasım 2020 ile Ekim 
2021 arasındaki 12 aylık dönemin rakamları.  İşbaşı Eğitim 
Programında da yine 802 kurs düzenledik 2037 katılımcı 11 
milyon 594 bin 264 lira ödeme yaptık.  Onun dışında 17 bin 23 
kişi ile yüz yüze görüşme yaparak kariyer danışmanlığı 
yaptık.  Yani iş arayanların taleplerini alarak onlara iş bulması 
için danışmanlık yaptık. İş bulmada güçlük çeken, meslek 
edinmek, değiştirmek ve/veya mesleğinde ilerlemek 
isteyenlere, mesleki uyum problemleri yaşayanlar ile meslek 
seçimi aşamasında bulunan bireylere farkındalık sağlamak 
amacıyla bireysel danışmanlık görüşmeleri kapsamında 17 bin 
23 kişi ile bir araya geldik.  Pandemi döneminde olan bu rakam 
Çanakkale Özelinde kıymetli bir rakam” dedi.

“İŞ KOÇLUĞU SONUCUNDA 370 KİŞİNİN 
İSTİHDAM EDİLMESİNİ SAĞLADIK”
İş koçluğu sonucunda 370 kişinin istihdam edilmesini 
sağladıklarını belirten Yavuz sözlerini şöyle devam ettirdi; 
“İşverenlerin ihtiyaçlarını karşılayarak kalıcı istihdamın 
sağlanması noktasında önemli bir hizmet verilmektedir. Bu yıl 
6 bin 802 işyeri ziyaret edilerek işverenlerin mevcut ihtiyaçları 
karşılanmaya çalışılmıştır. Yani 6 bin 802 işverenine de 
danışmanlık hizmeti verdik.  Geçtiğimiz dönemde Bin 381 
engelli vatandaşımıza Engelli iş koçluğu yaptık.  Yani engelli 
bireylerin işe yerleştirilmesini daha kolay işe yerleşebilmeleri 
için onlara iş koçluğu hizmeti verdik.  Bu iş koçluğu 

sonucunda 370 kişinin istihdam edilmesini sağladık.

“3000'E YAKIN ÖĞRENCİYE SEMİNER 
VERDİK”
 Bizim bir de Meslek danışma birimimiz var. Özellikle Ortaokul 
ve Lise çağlarındaki öğrencilerimizin meslek seçimlerinde ve 
üniversite tercihlerinde kendilerine daha iyi meslekleri 
seçebilmeleri için danışmanlık hizmeti veriyoruz.  Yaşanan 
Pandemi süreci nedeni ile uzaktan bağlantılar da 
gerçekleştirdik.  Ayrıca ortaöğretim öğrencilerine Meslek 
Seçiminin Önemi, Mülakat ve CV hazırlama Teknikleri 
konularında seminerler verildi. Bu kapsamda bu yıl 75 okul 
ziyaret Edilmiş, 3000'e yakın öğrenciye seminer verdik.  
Önümüzdeki dönemde ilkokul ve ana okul öğrencileri ile de 
temasa geçeceğiz.  Bundan iki sene evvel Gülçin Hanımın 
desteği ile yaptığımız bir tiyatro etkinliği vardı bu sene de 
inşallah hem üniversite öğrencilerinden de destek alacağız ve 
Gençlik merkezi ile alacağımız destekle beraber bu sene 
Çocuk tiyatrosu ile Ana Okulu ve İlkokul çağındaki 
öğrencilerimizle kurumumuzu buluşturmaya çalışacağız.

“79 KULÜP ÇALIŞMASI YAPILMIŞ OLUP 
830 KİŞİYE EĞİTİM VERDİK”
İş Kulübü etkinliklerimiz var. İş Kulübü etkinliklerimizde de  
dezavantajlı kesimlere özellikle yaklaşıyoruz ama yaptığımız 
çalışmalar üniversite öğrencilerine de çok faydalı.  Nitelikli iş 
arama tecrübesi kazandırmaya çalışıyoruz.  Öğrencilere iş 
aramayı öğretiyoruz çünkü  bu bir beceri kazanma meselesi.  
Nerde arayacaksınız? Mülakatta neler söylemek gerekir? 
Doğru CV nasıl hazırlanır?  Elinize bir fırsat geldiği zaman 
kaçırmamanız için neler yapmanız gerekir? gibi  çalışmalar 
gerçekleştiriyoruz.  Burada geçtiğimiz sene 6'sı yüz yüze 
olmak üzere toplam 79 kulüp çalışması yapılmış olup 830 
kişiye eğitim verdik.  Pandemi süreci sonrasında inşallah bu 
sayıyı daha da arttıracağız.

“6 BİN 205 KİŞİYİ DE İŞE YERLEŞTİRDİK”
Geçtiğimiz dönemde 9 bin 381 açık iş ilanı aldık. 17 bin 23 
bireysel görüşme 6 bin 802 işyeri ziyareti gerçekleştirdik.  
Bunlardan bin 262'sini işbirliğine çevirdik.  Yani İşverenin 
isteğine göre kurs programı düzenledik.  Bunların sonucunda 
da 6 bin 205 kişiyi de işe yerleştirdik.  Aynı zamanda nakdi 
ücret desteği takibini yaptık biliyorsunuz. Pandeminin 
başından itibaren 2020-2021 diye bölümlendiremiyorum ama 
2020' de maddi destek uygulamasından yaklaşık 120 milyon 
para vermiş olduk.  Yanlış hatırlamıyorsam 47 bin sigortalı 
kısa çalışma ödeneğinden ve nakdi destek lerden 
yararlanmıştı.  2021'de de 17 bin 990 yani yaklaşık söylüyorum 
200 Milyon lira civarında pandemi yardımı yapmış olduk.  
Pandemi ile ilişkili 200 Milyon civarından İŞKUR üzerinden 
yardımda bulunduk.  Pandemi sürecinde 17 bin 998 kişiye 90 
milyon 598 bin 332 TL kısa çalışma ödeneği yapılırken 9 bin 
703 kişiye de 31 milyon 782bin 313 TL nakdi yardım yapılarak 
toplamda 122 milyon 380 bin 645TL destek verildi.

“ÇANAKKALE İŞ ÜRETEN İDEAL BİR 
ŞEHİR” 
SGK'nın yeni verilerine göre, Bugün beraber verdiğimiz 
gayretle pandemiye rağmen  çalışanların sayısında çok ciddi 
artışlar var.  SGK verilerine göre Aktif Sigortalı (4a)  2020 ekim 
ayında  104 bin 598 kişi iken 2021 yılı Ağustos ayı verilerine 
göre  112 bin 909 olarak güncellendi.  Sadece SGK alanında  
çalışan sayımızı 8 binden fazla arttırdık.  Bu Çanakkale için 
çok ciddi bir artıştır.  Bizim geleceğe daha umutlu bakmamız 
için de çok önemli bir rakam.  Çanakkale İş Üreten ideal bir 

şehir.  2013'ten beri ben bu verileri takip ediyorum.  Çanakkale 
her sene kayıtlı çalışan istihdam sayısını arttırdı.  Bu artış 
muhtemelen bundan sonra da devam edecek.”

“BU TESPİTLERİN HER İKİSİ DE DOĞRU 
DEĞİL”
Çanakkale İş Kur İl Müdürü Mehmet Uğur Yavuz 1 yıllık 
çalışmaları anlattığı basın toplantısının sonunda gazetecilerin 
sorularını da yanıtladı;  “Esnaf ya da işveren işçi arıyor ve işçi 
yok diyor. İşsiz olanlara da sorulduğunda da iş yok deniliyor bu 
durumu nasıl değerlendiriyorsunuz” şeklindeki soruya Yavuz 
“ Bu konu çok konuşulan bir durum bu konuda şunu söylemek 
istiyorum. Bu tespitlerin her ikisi de doğru değil. Durum 
aslında bir tarafta 'millet aç' ile 'iş beğenmiyorlar' arasında bir 
skala var. Bu iki görüşte en uçta bulunan gerçekten de uç 
ifadeler. Aslında durum bu iki uç görüş arasında ortada bir 
yerde. İnsanların daha iyi şartlarda ve daha az emek 
harcayarak daha fazla gelir getirecek bir işte çalışma talepleri 
kabul edilebilir bir şeydir. Hepimiz içinde bu böyledir. Bu talep 
normal bir taleptir. Neden böyle bir talebiniz var dememek 
lazım. İşveren açısından işini yapacak uygun şartlarda ve 
uygun maliyetli işçi bulma talebi de işveren açısından doğru 
bir talep. İşverenin talebi de doğru bir talep çünkü iş veren 
yatırım yapmış, ada kendi müşterilerine birtakım sözler 
vermiş. İşverenin bu sözlerini getirebilmesi için işçiye ihtiyacı 
var. Peki, nerede sorun yaşıyoruz. Özellikle konuya Çanakkale 
yönünden bakacak olursak emek arz eden çalışan ile emeği 
talep eden işverenin talepleri örtüşemiyor. Peki, neden bu 
talepler örtüşmüyor? Emeğini arz eden kesim birkaç sebeple 
kendisinden talep edilen işe karşı bir talebi olmuyor. Mesela 
emeğini verecek olan kişi lise mezunu bir mesleği ve bir 
meziyeti hatta iş tecrübesi yok. Böyle olunca da emeğini 
verebilecek bu kişiden talep edilebilecek çalışma alanı sınırlı 
hale geliyor. Emeğini verecek olan bu kişi işverenin teklif 
edeceği iş ile ilgilenmiyor. Bu kişi aynı zamanda milyoner. 
Babasından 10 tane daire kalmış. Tabi ki bu vatandaş normal 
olarak süpürge ve temizlik işi yapmak istemiyor. Bu 
arkadaşımızda kendince haklı. Öbür yandan baktığımızda iş 
talebi var mı vatandaşın? Var. Bu vatandaşın meziyeti talep 
ettiği işe uygun değil. Böyle bir sorun var. Başka bir tür 
sorunda mevcut iş arayanlar meziyetlerini çok geliştirmişler. 
Artık iş arayanın bu çok özel meziyetleri artık girişimci 
olmasını gerektiriyor ama bu iş arayan vatandaş girişimci 
olmuyor. Girişimci olmak yerine emeğini vermeyi istiyor. 
Mesela gazetelerden örnek vermek gerekirse Çanakkale 
merkezde 10 gazete var diyelim bu gazetelerde 1 Genel yayın 
yönetmeni, 7 muhabir ve gazetenin dağıtım ve 
pazarlamasında da 10 kişi çalışıyor olsun. Sorun ne biliyor 
musunuz ? bu grubun meziyetleri çok gelişmiş olduğu için bu 
iş arayan kesimde herkes Genel Yayın Yönetmeni olacak 
özellikleri var. Ama her gazetede bir genel yayın yönetmeni 
olması gerektiği için bu gurubu çalıştıracak kadar gazete yok. 
Öbür yandan her gazeteye 7 muhabir lazım hiç kimse muhabir 
olmak istemiyor. Bilmem sorunu anlatabildim mi ? Yani genel 
yayın yönetmeni olmaya talip olanlar yarım adım geri gidip 
muhabirlikten başlayıp belki de kendilerini çok iyi muhabir 
haline getirmeliler. Bu şekilde bir fark yaratmalılar. Olaya birde 
şöyle bakalım birkaç yabancı dil öğrenmiş üniversiteyi 
bitirmiş ve iş talebinde bulunmuş bir kişi iş bulmak ve bir 
yerden başlamak için yarı adım geri gitmelidir. Bu kişiler iş 
tecrübesi kazanmak için gönüllü iş staj uygulamalarına 
katılması gerekiyor. Bunlar çok önemli konular.”

İŞKUR: 6 Bin Kişiyi İşe Yerleştirdik
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Binlerce öğrenci Eylül ayında başlayan yüz yüze eğitimin 
ardından dün itibariyle ilk ara tatilden önceki son derse 
girdi.
Binlerce öğrenci Eylül ayında başlayan yüz yüze eğitimin 
ardından dün itibariyle ilk ara tatilden önceki son derse 
girdi. Yaklaşık 18 milyon öğrenci için ilk ara tatil, 15 Kasım 
2021 Pazartesi başlayacak. Öğrenciler 22 Kasım'da tekrar 
sıralarına oturacak. Milli Eğitim Bakanı Mahmut Özer, bir 
mesaj yayınlayarak,” Tatilde maske, mesafe ve temizlik 
kurallarına göstereceğiniz hassasiyet yüz yüze eğitime 
sağlıkla devam edebilmemizi doğrudan etkileyecektir. 
Biliyoruz ki ara tatilin sonunda yeni bilgiler ve tecrübeler 
edinmiş olarak sizlerle okullarımızda buluşacak ve 
yarınlarımız için çok büyük önem arz eden yüz yüze 
eğitime yine ortak çabalarımızla devam edeceğiz” dedi. 
Pandemi nedeniyle uzun bir süre eğitimlerine uzaktan 
devam eden öğrenciler bu yıl Eylül ayında yeniden 
öğretmenlerine ve okullarına kavuşmuştu. Okullarda 
başlayan yüz yüze eğitimin üzerinden geçen iki aylık 
sürecin ardından ilk ara tatil geldi çattı.6 Eylül 2021'de yüz 
yüze ve tam zamanlı olarak başlatılan 2021-2022 eğitim 
öğretim yılının birinci dönem ara tatili 15 Kasım 2021 
Pazartesi başlayacak.

BİR SONRAKİ TATİL 
24 OCAK GÜNÜ BAŞLAYACAK
Ders zili, ara tatil öncesinde dün son kez çaldı. Yaklaşık 18 
milyon öğrenci, ara tatile girecek. Öğrenciler ara tatil öncesi 
son derslerine bugün girecek. Ara tatil 19 Kasım Cuma 
günü sona erecek. Öğrenciler 22 Kasım'da tekrar sıralarına 
oturacak. Yarıyıl tatili, 24 Ocak 2022 Pazartesi başlayıp 4 
Şubat 2022 Cuma tamamlanacak. İkinci dönem, 7 Şubat 
2022 Pazartesi başlayacak. İkinci ara tatil 11 Nisan 2022'de 
başlayacak ve 15 Nisan 2022'de sonra erecek.  Dersler, 17 
Haziran 2022 Cuma sona erecek.
Geçtiğimiz yıllarda Milli Eğitim Bakanlığı tarafından 
yürürlüğe konulan ara tatiller ile öğrencilerin yaz tatil 
sürelerini iki hafta kısaltmak öğrencilerin okul ile 
bağlarının uzun süre kopmasını önlemek 
hedeflenmişti.2021-2022 eğitim ve öğretim döneminin ara 
tatilinde öğretmenlere, mesleki gelişim eğitimi uzaktan 
verilecek. Öğretmenler bu tarihler arasında okullara 
gelmeyecek ve idari izinli sayılacak.

“ÖĞRETMENLERİMİZE 
ÇOK TEŞEKKÜR EDİYORUM”
Milli Eğitim Bakanı Mahmut Özer, bir mesaj yayınlayarak,  
“Çocuklarımızın ve ülkemizin yarınları için her türlü tedbiri 
alarak okullarımızı açık tutma kararlılığıyla 6 Eylül'de 
başlattığımız yüz yüze eğitim sürecimize 15-19 Kasım'ı 
kapsayan dokuz günlük bir 'ara tatil' ile mola vereceğiz. 
Şimdiden ara tatilinizin sağlıkla geçmesini temenni 
ediyorum. Bildiğiniz gibi 1,5 yılı aşkın uzun bir aradan sonra 
6 Eylül'de sınıflarımızda buluştuk. Geride bıraktığımız bu iki 
aylık süreçte hepinizin üstün gayret ve dikkatiyle yüz yüze 
eğitime ülkemiz genelinde büyük bir özenle devam etmeyi 
başardık. Bu başarıda şüphesiz Covid-19 salgınına karşı 

sizlerin, velilerimizin, öğretmenlerimizin ve okul 
yöneticilerimizin aldığı olağanüstü tedbirlerin, aşılanma 
konusunda gösterilen fevkalade hassasiyetin büyük 
katkısı var.Her türlü desteğiyle yüzyüze eğitim kararımızı 
sürdürmemize katkı sunan herkese ve bu süreçte eğitimin 
kahramanları olan öğretmenlerimize çok teşekkür 
ediyorum” ifadelerini kullandı.

“TATİLDE TEDBİRLERİ ELDEN 
BIRAKMAYALIM”
“Bugün itibarıyla başlayacak ara tatilde de lütfen Covid-19 
tedbirlerini elden bırakmayalım” diyen Bakan Özer, “Tatilde 
maske, mesafe ve temizlik kurallarına göstereceğiniz 
hassasiyet yüz yüze eğitime sağlıkla devam edebilmemizi 
doğrudan etkileyecektir. Biliyoruz ki ara tatilin sonunda 
yeni bilgiler ve tecrübeler edinmiş olarak sizlerle 
okullarımızda buluşacak ve yarınlarımız için çok büyük 
önem arz eden yüz yüze eğitime yine ortak çabalarımızla 
devam edeceğiz. Yaklaşan 24 Kasım Öğretmenler Günü 
dolayısıyla öğretmenlerimize minnettarlığımızın küçük bir 
nişanesi olarak 'Öğretmenim İçin Bir Fidan' kampanyası 
başlattık. Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan da bu 
kampanyaya bin fidan bağışı ile destekte bulundu. Ara tatil 
sonrasındaki hafta boyunca çeşitli etkinliklerle 
kutlayacağımız Öğretmenler Günü'nü böylesi anlamlı bir 
etkinlikle, 'Öğretmenim İçin Bir Fidan' kampanyasıyla 
taçlandırmak her bakımdan 'geleceğe nefes' olmaktır. 
Eğitim ailemiz olarak gönüllerimizin ve gayretlerimizin bu 
kampanyayla bir kez daha buluşacağından şüphem yok. 
Bu vesileyle tüm öğretmenlerimizin 24 Kasım Öğretmenler 
Günü'nü şimdiden kutluyorum. Ara tatil sonrasında yüz 
yüze eğitime kaldığımız yerden, coşku ve gururla 
kutlayacağımız bir Öğretmenler Günü haftasında 
başlayacak olmanın heyecanıyla hepinize iyi tatiller 
diliyorum.”

Tatil Başladı, Tedbire Dikkat!

“Öğrencilerimizin bir yılı daha çalınmasın”
Eğitim İş Çanakkale Şubesi Başkanı Serkan Serbes 2021-
2022 Eğitim ve Öğretim Dönemi'nin birinci dönemini 
değerlendirdi. Serbes yüz yüze eğitimin sağlıklı şekilde 
sürdürülebilmesi için tedbirlerle devam etmek gerektiğinin 
altını çizerek,  “Öğrencilerimizin bir yılı daha çalınmasın” 
dedi.
Serkan Serbes yaptığı açıklamada, “Eğitim alanında 
yıllardır yaşanan ve COVID-19 salgını birlikte daha da 
ağırlaşan sorunların damga vurduğu 2021-2022 Eğitim ve 
Öğretim Dönemi'nin birinci dönem ara tatili 15 Kasım'da 
başlıyor. 6 Eylül 2021'de yüz yüze ve tam zamanlı olarak 

başlatılan 2021-2022 eğitim öğretim yılı eğitimi geleceğe 
taşımak bir yana dursun, yıllarca geriye götüren 
uygulamalara sahne olmuştur. Yaklaşık bir buçuk yıllık 
zamanı değerlendirmeyip eğitim alanında Pandemi'ye 
ilişkin neredeyse hiçbir tedbir almadan yüz yüze eğitime 
geçen MEB, okullarımızı virüsün kuluçka alanı haline 
getirmiştir. Türkiye genelinde 2500 civarında sınıf 
karantinaya alınmış durumdadır. Ancak MEB okullarda 
yaşanan vakalar ve karantinaya alınan sınıflarla ilgili 
bilgileri kamuoyu ile paylaşmamakta, süreci şeffaf 
yönetmemektedir” dedi.

Trafik Eğitim Parkurunda Öğrencilere Eğitim Verildi

Vali İlhami Aktaş, ilk ve ortaöğretim öğrencilerine 
derslerde öğrendikleri teorik trafik bilgilerini uygulama 
fırsatı vermek, okul dışında her an karşı karşıya kalınan 
trafik ortamını parklarda gerçekleştirerek trafik 
kurallarına uygun davranış kazandırılmasına, böylece 
trafik kültürünün oluşmasına ve trafik kazalarının en aza 
indirilmesine yardımcı olmak amacıyla Çanakkale İl Özel 
İdaresi tarafından yaptırılan Trafik Eğitim Parkurunu 
ziyaret ederek Trafik eğitimi alan öğrencilerle bir araya 
geldi.
 Vali İlhami Aktaş, programda Çanakkale Ticaret Borsası 
İlkokulu 1. Sınıf öğrencilerine Emniyet ve Jandarma trafik 
personelleri tarafından verilen eğitim sunumunu izledi. 

Ardından öğrencilerin eğitim parkurundaki uygulamalı 
eğitimlerini izleyen Aktaş, öğrencilere trafik kurallarıyla 
ilgili sorular sordu. Çocuklara verilen trafik eğitimleri ile 
gelecekte trafikte daha güvenle ve huzurla hareket 
edilmesinin önemine değinen Vali İlhami Aktaş, “Bu 
amaçla hayata geçirdiğimiz Çocuk Trafik Eğitim Parkuru ile 
geleceğin güvenli trafiğini bugünden inşa ediyoruz. 
Parkurumuzda trafik ve ilk yardım eğitiminin yanı sıra 
çocuklarımıza trafikte güvenli bir şekilde nasıl hareket 
etmeleri gerektiğiyle ilgili becerileri kazandırıyoruz. Burada 
çocuklar ve öğrenciler hem eğlenecekler hem de trafik 
kurallarını öğrenecekler. Böylece çocuklarımızda ve 
öğrencilerimizde trafik bilinci daha da artmış olacak. Trafik 
eğitim parkuru Çanakkale'mize hayırlı olsun” dedi.
 Vali İlhami Aktaş, çocuklara trafik eğitimi veren Emniyet 
ve Jandarma trafik personellerine teşekkür ederek, 
çalışmalarında kolaylıklar diledi. Programda Vali Yardımcısı 
İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Abdullah Köklü, İl Emniyet 
Müdürü Faruk Karaduman, İl Jandarma Komutanı J. Kd. 
Albay Tahsin Saruhan, İl Milli Eğitim Müdürü Ferhat Yılmaz 
ile Emniyet ve Jandarma trafik personelleri de yer aldı.

Gelecek'te İstifalar Devam Ediyor
Gelecek Partisi Çanakkale teşkilatında istifalar devam ediyor. Merkez, 
Çan ve Biga ilçelerinden gelen istifalara il başkan yardımcısı da 
eklendi. Başkan yardımcısı, istifasında il başkanını sorumlu tuttu.
Prof. Dr. Ahmet Davutoğlu başkanlığında kurulan Gelecek Partisi'nin 
Çanakkale teşkilatında yaprak dökümü devam ediyor. Kısa süre önce 
Gelecek Partisi Kurucu Çan İlçe Başkanı Ferudun Algan, işlerinin 
yoğunluğu ve İl Başkanı ile uyumsuzluk sebebi ile Kadın Kolları, 
Gençlik Kolları, ve yönetimi ile birlikte istifa ettiğini duyurdu. Daha 
sonra Gelecek Partisi İl Kadın Kolları Başkanı Ertekin de istifa etti. 
Gelecek Partisi Çanakkale İl Kadın Kolları Başkanı Ebru Ertekin, 
görevinden istifa ettiğini duyurdu.
İstifa furyasına Gelecek Partisi Kurucu Biga İlçe Başkanı Pelin Alkan 
Güçlü de katıldı. Alkan, ilçe başkanlığından işlerinin yoğunluğu nedeni 
ile istifa etti.
İstifa serisine son olarak Gelecek Partisi İl Başkanı Yardımcısı, Yerel 
Yönetimler ve Şehircilik Başkanı Hüseyin Özer katıldı.  İl Başkanı Yiğit 
Akkoyun'u suçlayan Özer istifasının nedenini, “ Gelecek Partisi 
Çanakkale Kurucular Kurulu olarak göreve getirilen yeni İl 
Başkanının vizyondan yoksun benlik duygusundan arınamamış 
olması hasebi ile uygun ve ahenkli çalışma ortamı oluşmamış ve 
partimize zarar vermemek amacı ile Çan ve Biga İlçe Başkanlıkları ve 
teşkilatı ile beraber istifamızı sunduk hayırlara vesile olsun bundan 
sonra Gelecek Partisi gönüllüsü olarak çalışmaya devam edeceğiz. 
Saygılarımla”  ifadeleri ile açıkladı.
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Çanakkale'nin Kuzey Ege Denizi'ndeki turizm cenneti 
Bozcaada ilçesinde başlatılan kazı çalışmalarında, Demir 
Çağı'ndan kalma mezarlar, çeşitli seramik grupları ve 
kişisel süs eşyaları bulundu.
Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler 

Genel Müdürlüğü izniyle, Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi (ÇOMÜ) tarafından desteklenen 'Tenedos 
Kazısı' bu yaz başladı. ÇOMÜ Fen Edebiyat Fakültesi 
Arkeoloji Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Turan Takaoğlu 
başkanlığında yapılan Bozcaada'nın ilk bilimsel arkeolojik 
kazısında, 3 bin yıl öncesine ait bulgular ortaya çıktı. Kazı 
çalışmalarının ilk sezonu; Bozcaada'nın Demir Çağı (M.Ö. 
1200-700) yerel kültürel kimliğini ve komşu kültürlerle 
bağlantılarını anlamaya yönelik olarak nekropolis alanında 
gerçekleştirildi. Ekim ayı boyunca yapılan kazı 
çalışmalarında Demir Çağı'ndan kalma mezarlara, çeşitli 
seramik gruplarına ve kişisel süs eşyalarına ulaşıldı.

 'GÜÇLÜ YEREL SERAMİK GELENEĞİNE 
SAHİP'
 Kazı Başkanı Prof. Dr. Takaoğlu, "Yapılan arkeolojik kazılar, 
Demir Çağı sırasında adada seçkin bir yerel toplumsal 
sınıfın var olduğu ve bölgede kuzeydoğu Ege kültürünün 
bir parçası olarak güçlü bir yerel seramik geleneğine sahip 
olduğu konularında yeni bulgular ortaya koymuştur" dedi.
 Tenedos'un, Kuzeydoğu Ege bölgesinde ne tür kültürel 
gelişmeler yaşandığı konusunda bilgiler sunan nadir 
yerleşim yerlerinden olduğunu kaydeden Prof. Dr. 
Takaoğlu, "İleriki yıllarda nekropolis alanı dışında Bozcaada 
Kalesi ve akropoliste de yapılacak arkeolojik kazı 
çalışmaları adanın Homerik Çağı'na yönelik yeni veriler 
daha ortaya koyması beklenmektedir" diye konuştu.

'Tenedos Kazısı' Bozcaada'nın Demir Çağı'na götürüyor
Organlarıyla 2 hastaya can oldu

Çanakkale'de geçirdiği beyin kanaması 
sonucu tedavi gördüğü hastanede 
beyin ölümü gerçekleşen Zekiye 
Petek'in (51) ailesinin bağışladığı 
böbrekleri 2 hastayı yaşama bağladı.
Çanakkale'de Zekiye Petek, 30 Ekim'de 
beyin kanaması teşhisiyle, Mehmet 
Akif Ersoy Devlet Hastanesi genel 
yoğun bakım ünitesinde tedavi altına 

alındı. Dün Zekiye Petek'in beyin ölümü gerçekleşti. 
Organ Nakli Koordinatörü Uzman Dr. Azem Ülkü, 
hemşire Emine Karakaya ve Gönül Pınarcıoğlu'nun 
yapmış olduğu görüşmeler sonrasında Zekiye Petek'in 
ailesi, organlarını bağışlama kararı aldı.
Ekibin, organ nakil merkezleriyle temasa geçmesi 
sonucunda Petek'ten alınan böbreklerden biri Bursa 
Acıbadem Hastanesi'ne, diğer böbrek ise Bursa Bursa 
Uludağ Üniversitesi'nde bekleyen hastalara nakledildi. 
Organ Nakli Koordinatörü Uzman Dr. Azem Ülkü, 
herkese örnek olacak duyarlı davranışlarından dolayı 
merhumenin kederli ailesine başsağlığı dileklerini iletti.
Acılı aileye başsağlığı dileklerini ileten Başhekim Opr. 
Dr. Hasan Keser ise, organ bağış birimine özverili 
çalışmalarından dolayı teşekkür etti.

'Dünyanın En Etkili Bilim İnsanları Listesinde' Yer Aldılar
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
Öğretim Üyeleri, 'Dünyanın En Etkili Bilim 
İnsanları' listesine girmeye hak kazandı.
Türkiye çalışmalarını yürüten 1150 bilim 
insanının yer aldığı Dünyanın En Etkili 
Bilim İnsanları Listesi, Stanford 
Üniversitesi'nin koordinatörlüğünde çeşitli 
bilimsel kriterler dikkate alınarak 
hesaplanmasıyla Hollanda merkezli 
yayıncılık şirketi olan Elsevier tarafından 
yayımlandı. Sıralama, “kariyer boyu etki” 
ve “yıllık etki” olarak iki kategoride 

listelendi. Listenin oluşturulmasında; 
nitelikli yayın sayısı, yayınların yer aldığı 
derginin etkisi, patent sayısı, yapılan atıf 
sayısı, h-indeks, hm-indeks, makale sayısı, 
atıf alan makale sayısı ve yayımlandığı 
derginin etkisi gibi uluslararası ölçütler 
kullanıldı.
2020 yılına ait yayınların bu kriterlere göre 
sıralandığı listede, “yıllık etki” 
kategorisinde toplam 190 bin 63 bilim insanı 
değerlendirildi. Dünyanın en etkili bilim 
insanlarının sıralandığı listeye Türkiye'den 

1150 bilim insanı dahil olurken, ÇOMÜ'den kariyer boyu 
etkiden 3 isim girerken yıllık etkiden ise 6 isim yer aldı.
Etki kategorisinde yer alan ÇOMÜ'lü bilim insanları listesi; 
Prof. Dr. Cengiz Caner- Gıda Mühendisliği, Prof. Dr. İsmet 
Kaya-Kimya, Prof. Dr. Nurettin Şahiner-Kimya.
Yıllık etki kategorisinde yer alan ÇOMÜ'lü bilim insanları 
listesi; Prof. Dr. Cengiz Caner-
Gıda Mühendisliği, Prof. Dr. Emin Yılmaz- Gıda 
Mühendisliği,Prof. Dr. Mustafa Kemal Sezgintürk-
Biyomühendislik, Prof. Dr. Nurettin Şahiner-Kimya, Doç. Dr. 
Özgür Özay-Biyomühendislik, Doç. Dr. Sevdan Yılmaz-
Yetiştiricilik

'Sporda şiddetin önlenmesi için 
bütün çevrelere sorumluluk düşüyor'

İl Spor Güvenlik Kurulu Toplantısı Vali İlhami Aktaş 
başkanlığında Deniz Polis Evi'nde gerçekleştirildi.

İl genelinde yapılacak her türlü sportif müsabakaların 
sağlıklı bir şekilde kurallara uygun olarak yapılması için 
alınacak güvenlik tedbirleri ile müsabakalarda Koronavirüs 
salgınına karşı yürütülecek uygulamaların görüşüldüğü 
toplantıya; Vali Yardımcısı Ali Muhiddin Varol, İl Emniyet 
Müdürü Faruk Karaduman, İl Jandarma Komutanı J. Kd. 
Albay Tahsin Saruhan, Gençlik ve Spor İl Müdürü Ömer 
Kalkan, Çanakkale Amatör Spor Kulüpleri Federasyonu 

Genel Başkanı Firuz Erdil, spor kulüpleri yöneticileri ile ilgili 
diğer yetkililer katıldı.

 Sporun toplumsal ortak payda olduğunu ifade eden Vali 
İlhami Aktaş, “Sporda şiddetin önlenmesi, müsabakaların 
huzur içinde takip edebilmesi için, sporcusundan 
yöneticisine ve taraftarına kadar bütün çevrelere 
sorumluluk düşüyor. Gerçekleştirilecek sportif 
müsabakaların pandemi tedbirleri çerçevesinde gerek 
sağlık gerekse de güvenlik açısından herhangi bir 
olumsuzluğun yaşanmadan centilmence başlayıp aynı 
güzellikle bitmesi tek dileğimizdir. Gerçekleştirilen sportif 

müsabakalarda bütün takımlarımıza başarılar diliyorum” 
dedi. İl Spor Güvenlik Kurulu Toplantısı, yapılan sunum ve 
değerlendirmelerin ardından gündemde bulunan diğer 
maddelerin görüşülmesinin ardından sona erdi.  
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3. Doz Randevuları Açıldı
Dünya genelinde vakalarda yaşanan artışla ülkeler 3. doz 
aşı uygulamasına hız verdi. Türkiye'de de üçüncü doz 
BioNTech uygulaması başladı. İki doz BioNTech aşısının 
üzerinden 6 ay geçen 18 yaş ve üzeri hatırlatma dozunu 
yaptırabilecek. Aşılama, istenilen aşıya göre uygulanacak.
Koronavirüs aşılarından 6 ay sonra antikor ve bağışıklık 
seviyesinde azalma görünmesiyle birlikte risk gruplarının 
yeniden aşılanması gündeme gelmişti.
Delta varyantı gibi daha tehlikeli ve bulaşıcı virüsler 
karşısında ABD ve İsrail gibi ülkelerde, yaşlı veya risk 
grubunda olanlara üçüncü doz güçlendirici aşı vurulmaya 
başlandı. Bu kapsamda Türkiye'de de adım atıldı.
Bilim Kurulu toplantısı sonrası açıklamalarda bulunan 
Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, mRNA aşısı için 3. doz 
randevularının 11 Kasım Perşembe itibariyle açıldığını 
duyurdu.

“BÜYÜKLERİMİZİ KORUMAK İÇİN 
TEDBİRLİ OLMALIYIZ”
Koronavirüs Bilim Kurulu'nun risk grubundaki 
vatandaşların durumu, salgının seyri ve aşı programı 
gündemi ile toplandığını ifade eden Bakan Koca 
açıklamalarında şu ifadeleri kullandı:
 “Vaka sayılarının yaş dağılımı ile vefatların yaş dağılımları 
dikkate alındığında son 1 ay içindeki vakaların %15'i 60 yaş 
üzeri vatandaşlarımızdan oluşuyor. Ancak, vefatların 
%84,8'i 60 yaş üzerindeki vatandaşlarımızdır. 
Büyüklerimizi koruma zorunluluğumuz halen devam 
ediyor. Gençler hastalığı daha hafif geçirseler de virüsü 
hastalığı ağır geçirebilecek kişilere taşıyabilmektedir. 

Ayrıca aşıların temel koruyucu etkisi, 
hastaneye yatışların ve ölümlerin 
engellenmesindedir. Büyüklerimizi korumak 
için gençlerimizin tedbirlere uyması hayati 
önem taşımaktadır. Aşıların 3 ila 6 ay arasında 
en çok koruyucu özellik gösterdiği 
belirlenmiştir. Bu bakımdan hatırlatma dozu 
aşılarının yapılması gerekmektedir. Daha önce 
60 yaş üzeri vatandaşlarımız için hatırlatma 
dozu aşılarına başlanmıştı. Bugün yapılan 
değerlendirmede 18 yaş üzeri tüm 
vatandaşlarımız için hatırlatma dozu 
aşılamasının başlatılmasına karar verilmiştir. 
Yarından itibaren mRNA aşısı olmuş ve 
üzerinden 6 ay zaman geçmiş 18 yaş ve üzeri 
vatandaşlarımız hatırlatma dozunu istedikleri 
aşı türünden olabileceklerdir.”

“VATANDAŞLARIMIZI HATIRLATMA 
DOZU İÇİN TURKOVAC GÖNÜLLÜSÜ 
OLMAYA DAVET EDİYORUM”
“Yerli aşımız Turkovac da gündemimizdeki önemli bir 
konuydu. Daha önce sizleri kendi aşımızı kullanıma 
alabilmek için gönüllü olmaya davet etmiş ve 3.000 gönüllü 
ile yerli aşımızın seri üretime geçebileceğini ifade etmiştim. 
Gönüllü olan vatandaşlarımıza çok teşekkür ederek bugün 
itibariyle 2.000 gönüllü sayısına ulaşmış bulunduğumuzu 
müjdelemek isterim. Halen 1.000 gönüllüye ihtiyaç var. 
Kendi aşımız kendi gücümüzdür. Bu gücü hayata geçirmek 

için 18-59 yaş arası 2 doz aşı olmuş sağlıklı 
vatandaşlarımızı hatırlatma dozu için Turkovac gönüllüsü 
olmaya davet ediyorum.”

“OKUL ÇAĞINDAKİ ÇOCUKLARIN VAKA 
ORANI DÜŞÜYOR”
“Okul çağındaki 8-16 yaş grubundaki çocuklarımızın 
toplam vakalar içindeki oranı yaklaşık %10 seviyesinde 
düşüş göstermiştir. Okul çağındaki çocuklarımızın vakalar 
içindeki oranının azalıyor olması salgının seyrini olumlu 
etkileyebilecektir. Günlük vaka sayılarının hızlı tırmanışlar 
göstermemesi sağlık tesislerinin yükünün kontrol 
edilebilir kalmasını sağlamaktadır. Hastanelerimizde 
servis ve yoğun bakım yatak doluluk oranlarının kontrollü 
seyri önemli bir güvencedir.”
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Cumhurbaşkanı Erdoğan'da Doğanlar'a Övgü
Çanakkale'nin dünyaya açılan önemli markalarından biri 
olan Doğtaş'ın da bünyesinde bulunduğu Doğanlar 
Holding'in Balıkesir'de faaliyete geçirdiği Balıkesir Çöp 
Gaz Elektrik Üretim Tesisini Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, tarafından açıldı. Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, tesisin açılışını gerçekleştirirken, ““Tam çevreci 
bir tesis” yorumunda bulundu ve hayırlı olsun dileklerini 
iletti.
 Biga'da kurulan ve önce Türkiye şimdi ise bir dünya 
markası olan Doğtaş Mobilya ile 1970'li yıllarda temelleri 
atılan Doğanlar Holding, başta mobilya olmak üzere, 
perakende, enerji ve inşaat sektörlerinde Türkiye'nin 
önde gelen grup şirketlerinden birisi haline geldi.
Diğer yatırımların yanında son zamanlarda enerji 
sektörüne de önemli yatırımlar yaptı. Bu yatırımlardan 
biri de komşu ilimiz Balıkesir oldu. Çöpten elektrik ve gaz 
üretecek olan tesis kısa süre önce tamamlanarak 
hizmete girdi. Tesisin açılışını da Cumhurbaşkanı 
Erdoğan yaptı. Erdoğan EPDK Hizmet Binası ve Yapımı 
Tamamlanan Enerji Santrallerinin Açılış Töreni'nde, 
Doğanlar Holding yatırımı olan ve Balıkesir'de faaliyet 
gösteren, Balıkesir Çöp Gaz Elektrik Üretim Tesisinin de 
açılışını gerçekleştirdi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın canlı olarak bağlantı 
sağlayarak katıldığı açılış törenine,  AK Parti Balıkesir 
Milletvekili Yavuz Subaşı, Balıkesir Vali Yardımcısı Şükrü 
Kara, Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Yücel 
Yılmaz,  Doğanlar Holding Yönetim Kurulu Üyeleri  İlhan 
Doğan ve Şadan Doğan, Altı Eylül  Belediye Başkanı 
Hasan Avcı katıldı.
Çöpten elektrik üreterek sıfır atık projelerinde yer alacak 
Doğanlar Holdingi tebrik eden Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
tesisten de övgü dolu sözlerle bahsetti. Erdoğan “Tam 

çevreci bir tesis” yorumunda bulunarak hayırlı olsun 
dileklerini de iletti.

DAVUT DOĞAN AÇIKLAMA YAPTI
Tesisin açılışı ile ilgili de Doğanlar Holding Yönetim 
Kurulu Başkanı Davut Doğan da kısa bir açıklama yaptı. 

Doğan, “Sayın Cumhurbaşkanımızın, bakan ve 
milletvekillerimiz ile Balıkesir Valimiz, Belediye 
başkanımız katılımları ile biogaz tesis açılışımızı 
gerçekleştirdik. Çöpten elektrik üreterek, sıfır atık 
projelerinde yer alıyoruz.” dedi.
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Üniversite öğrencilerinin gelmesi ile beraber Çanakkale'de 
emlak piyasası çok hareketlendi. Döviz kurundan dolayı 
maliyetlerin artması nedeniyle yeni ev yapılmazken, 
mevcut evler de ihtiyaca cevap verecek durumda 
gözükmüyor. Öğrencilerin gelmesi ile beraber kentte ne 
satılık ne de kiralık ev kaldı. Piyasadaki daralma sonucu ev 
fiyatları ve dolaylı olarak kira fiyatları da uçtu.
Döviz kurlarının ciddi yükselişlere girmesi ile artan girdi 
maliyetleri inşaat sektörünü ciddi bir darboğaza sokarken,  
satılık ev bulmak neredeyse imkânsız hale geldi. Emlak 
ofisleri, vatandaşların hem kiralık hem de satılık ev talebine 
yanıt vermekte zorlanıyor. Yeni konutlar yapılamayınca da 
mevcut kiralık evlerde yüzde yüze varan kira artışları 
yaşanıyor.
Geçtiğimiz yıl aynı dönemde 750-1000 TL arasında 
kiralanan 1+1 evlere bu yıl bin 750 TL ile 3 bin 500 TL 
arasında kira bedeli isteniyor. Bu artışta konut piyasasında 
yaşanan daralmanın yanı sıra, pandemi kısıtlamaları 
boyunca uzaktan eğitim alan öğrencilerin yüz yüze eğitime 
başlamasının da büyük etkisi var.
Tüketicilerin, yüksek konut faizleri ve piyasalardaki 
dalgalanma ve güvensiz ortamdan dolayı yatırımlık ev 
satın almaktan uzak durması da arz talep dengesini bozdu. 
Öte yandan yeni bir ev almak isteyen kişi de sıfır konut 
bulmakta zorlanıyor. Tüm bu nedenlerle kiralık arzında yarı 
yarıya daralma oldu.

ÖĞRENCİNİN KALACAK YER SORUNU 
KÂBUSA DÖNÜŞTÜ
Son dönemde daire kira bedellerinde yaşanan artışlar, 
üniversite öğrencilerinin okula dönmesiyle krize dönüştü. 
Yaz başından itibaren Türkiye genelinde kiralık daire 
bulmak zorlaşırken. Çanakkale de kiralar geçen yıla göre 
yüzde yüze varan oranlarda arttı. Yeni eğitim yılında yüz 
yüze eğitime karar verilmesiyle üniversite öğrencilerinin 
yeniden ev aramaya başlaması, kiralık dairelere yapılan 
zamları daha da artırdı.
Pandemi kısıtlamaları nedeniyle yaklaşık iki yıldır evleri 
boş kalan ya da düşük fiyata kiralayan ev sahipleri, yeni 
konutların yapılmaması ve öğrencilerin okula dönüşünü 

fırsata çevirdi. Yurt fiyatlarının da çok yüksek olması 
öğrencileri de aileleri de zor durumda bırakırken, birçok 
öğrenci yüksek kira bedelini kabul etse dahi bu defa da 
kiralık ev bulmak da zorluk çekti.

YENİ KONUT ÜRETİLMİYOR
Pandemi döneminde kamu bankalarının başlattığı konut 
kredi kampanyaları, mevcut stokları ciddi şekilde eritti. 
Pandeminin etkisiyle inşaat sektöründe yaşanan 
yavaşlamanın üstünde inşaat girdi maliyetlerinin de 
yükselmesi eklenince yeni konut üretimi durma noktasına 
geldi. Yüksek konut faizleri ve piyasalardaki dalgalanmaya 
rağmen yeni konut almak isteyen tüketiciler taleplerine 
karşılık bulamadı.

PANDEMİ YAŞAM ALIŞKANLIKLARINI 
DA DEĞİŞTİRDİ 
Pandemi birçok alanda kentlerde yaşam alışkanlarınn 
değişmesine neden oldu.  Kalabalıklardan uzak kontrollü 
birliktelik ve sadeleşen hayat arzusu, doğa ile daha barışık 
yaşama isteği , özellikle uzaktan çalışma olanağı olan 
vatandaşlar ile emeklileri küçük kentlere getirdi.  
Çanakkale de bu göç akınından nasibini alan illerden oldu. 
Konut piyasası,  mevcut nüfus, öğrenciler ve bu göç akınını 
karşılamaya yetemedi.

Kiralık da satılık da ev kalmadı!
Çatı Yalıtım ve Kaplama
İşleri Yaptırılacak

EÜAŞ 18 Mart Çan Termik 
Santrali İşletme Müdürlüğü, 
Çatı yalıtım ve kaplama işleri 
yaptırılacağını duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan 
portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan 
ilana göre;  EÜAŞ 18 Mart Çan 
Termik Santrali İşletme 
Müdürlüğü, kazan işletme 

binası çatı yalıtımı ve alüminyum kaplanması işi 4734 
sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek.

AKARYAKIT ALINACAK

Çanakkale merkezli 3 ilde 
FETÖ operasyonu 7 gözaltı

Çanakkale Onsekizmart 
Üniversitesi (ÇOMÜ), 
personel taşıma servis 
hizmeti alınacağını 
duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan 

portalı www.ilan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan 
ilana göre;  Çanakkale Onsekizmart Üniversitesi İdari 
Ve Mali İşler Daire Başkanlığı, Personel Servis Hizmeti 
hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek. 
2 adet şoför hariç 27 kişilik araç ile teknik şartnamede 
yer alan güzergahlar kapsamındaki ihale, 22.11.2021 
tarihinde saat 10:00'da İzmir Yolu Üzeri Terzioğlu 
Kampüsü Rektörlük Binası B Blok zemin kattaki ihale 
odasında gerçekleşecek.

Hayvanlara kötü muamele edenler cezasız kalmadı
İçişleri Bakanlığı tarafından geçtiğimiz yıl kurulan Çevre, 
Doğa ve Hayvanları Koruma Polisi, 1 yılda hayvanlara 
yönelik şiddetin önüne geçmek için önemli çalışmalara 
imza attı.
İçişleri Bakanlığı tarafından geçtiğimiz yıl kurulan Çevre, 
Doğa ve Hayvanları Koruma Polisi, 1 yılda hayvanlara 
yönelik şiddetin önüne geçmek için önemli çalışmalara 
imza attı. Veterinerlik mezunu polislerin gönüllülük esasına 
dayalı olarak kabul edildiği özel ekipler, İstanbul'da 57 
hayvanı kurtardı. Kurtarılan hayvanların 15'ini yasaklı ırk 
olarak bilinen pitbull köpekleri oluşturdu.
 Ekipler, uygulama aracılığıyla kendilerine gönderilen 
fotoğraf ve konum bilgisi üzerinden kısa sürede olay yerine 
ulaşıyor. Hayvana kötü davrananlar, şiddet uygulayanlar, 
tehlike arz eden ırkların üretimi ve satışını yapanlar ile 
sokak hayvanına aracıyla çarpıp kaçanlar hakkında işlem 
yapıldı. 1 yıl içinde, 166 kişiye 450 bin liranın üzerinde cezası 
kesildi. El konulan hayvanlar tedavileri yapıldıktan sonra 
ilçelerdeki hayvan barınaklarında geçici korumaya alındı.

Kepez Belediye Başkanlığı ihaleyle 
akaryakıt alımı yapacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı 
www.ilan.gov.tr internet sitesinde 
yayınlanan ilana göre; Kepez Belediye 
Başkanlığı 2022 yılı akaryakıt 
ürünleri alımı 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek.

Çanakkale Onsekizmart Üniversitesi (ÇOMÜ), personel 
taşıma servis hizmeti alınacağını duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre;  Çanakkale 
Onsekizmart Üniversitesi İdari Ve Mali İşler Daire 
Başkanlığı, Personel Servis Hizmeti hizmet alımı 4734 

sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek. 2 adet şoför hariç 27 
kişilik araç ile teknik şartnamede yer alan güzergahlar 
kapsamındaki ihale, 22.11.2021 tarihinde saat 10:00'da 
İzmir Yolu Üzeri Terzioğlu Kampüsü Rektörlük Binası B 
Blok zemin kattaki ihale odasında gerçekleşecek.

ÇOMÜ Personel Taşıma Servis Hizmeti Alacak


